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Sajnálható	 a	 politikával,	 a	 tisztelelőt,	 csak	 felhasználóként.	 Sajnálható,	 hogy	 nem	 voltam
semmilyen	politikai	megmozodáson	 sem.	 És	 amikor	 a	 pénzügyi	 politikájától,	 a	 politikájától,	 a
politikájától,	 a	 politikájától,	 Pétert	 először	 láttam	a	 Partizán	 interjúban,	 akkor	 azt	 gondoltam,
hogy	én	nekem	is	itt	a	helyem.

És	szerencsére	nagyon	sok	olyan	emberrel	találkoztam,	aki	hasonlóképpen	gondolkozik.	Azért
csatlakoztam	 a	 Tisza-szigethez,	 mert	 egy	 teljesen	 más	 közösséget	 ismertem	 meg,	 teljesen
szabadon	 az	 lehetek,	 aki	 vagyok.	 A	 Tisza	 nem	 csak	 a	 tisztelt	 és	 szabadság	 pártját	 jelenti
számomra,	 hanem	 egy	 olyan	 fajta	 új	 erőt,	 egy	 olyan	 reményt,	 és	 egy	 olyan	 megmozodást
közösen,	amit	szerintem	mindenki	magáénak	tud	vallani.

Lehetőségünk	van	a	lakókörnyezetünk	környékén	lévő	helyi	ügyekkel	foglalkozni,	lehetőségünk
van	arra	 is,	hogy	ezeket	 jobbát	tegyük.	Nekem	a	Tisza	azt	 jelenti,	hogy	 lesz	értelme	ebben	az
országban	építkezni,	lesz	értelme	ebben	az	országon	családot	nevelni,	és	lesz	egy	szép	magyar
jövő,	 ami	 egy	 európai	 népek	 családjában	 képzelendő	 el.	 A	 Tisza-szigetek	 azok	 a
csoportosulások,	akik	egyébként	is	kerületben	lévő	helyeket	bontják.

A	Lázs	kerület	déli	része,	északi	része,	közepe,	akár	az	agglomerációba	belenyúló.	Úgy	általában
a	 lakosság	 dönti	 el,	 hogy	 hol	 lakik,	 ahhoz	 a	 szigethez	 csatlakozik,	 de	 vannak	 természetesen
átfedések.	A	 Tisza-sziget	 egy	olyan	 közéleti	 képződmény,	 amely	 a	 Tisza	párt	 köré	 szerveződő
aktivisták	és	önkéntesek	által	hozódott	létre.

A	 Tisza-sziget	 jelenleg	 10	 és	 50	 takból	 állhat.	 Baráti	 társajók	 is	 alkothatják,	 vagy	 hasonló
szakmai,	 vagy	 hasonló	 szabadidős	 tevékenységgel	 bíró	 emberek.	 A	 Tisza-szigetet	 elég
egyszerűen	lehet	alapítani.

A	Tisza	honlapjáról	le	kell	tölteni	egy-két	dokumentumot.	A	dokumentumok	kitöltésével	a	Tisza-
sziget	meg	is	alapítózik.	A	Tisza-szigeten	belül	három	olyan	embert	kell	megjelölni,	akik	bűzős
funkciókat	vállalnak.

Ugye	 ez	 a	 kapcsolattartó	 vagy	 koordinátor,	 a	 titkár	 és	 a	 moderátor,	 a	 többiek	 pedig	 tagok.
Mindenféle	tevékenységeket	végzünk.	Például	dolgozunk	az	állatvédelemben,	állatmenhelyekre
viszünk	élelmiszereket	és	amire	szükségük	van.

Voltunk	 felmérni	 egészségügyi	 intézményekben,	 hogy	 mire	 van	 szükségük.	 Sajnos	 onnal
lepattantunk,	hiszen	nem	engedélyezik,	hogy	a	Tisza	nevébe	mi	bármilyen	felajánlást	vegyünk.
A	legelső	konkrét	esemény	az	árvíz	volt,	amin	konkrétan	személyesen	is	részt	vettem.

Ott	egyébként	nagyon	sok	barátra	láttam	szeretésre,	akikkel	így	személyesen	is	találkozhattam.
A	 Tiszazigethez	 úgy	 lehet	 csatlakozni,	 hogy	 először	 is	meg	 kell	 őket	 személyesen	 keresni.	 És
mivel	 elég	 nagy	 a	 kereslet,	 elég	 sokan	 szeretnének	 csatlakozni,	 érdemes	 egy-két	 Tiszaziget
programon	részt	venni.



A	csatlakozási	 folyamat	maga	az	úgy	néz	ki,	hogy	általában	a	Gasszuson	Facebook	csoporton
keresztül	 bejelentkezel,	 elmész	 egy	 eseményre,	 és	 hogyha	 elég	megnyerő	 neked	 a	 társaság,
akkor	 ennek	 van	 egy	 administratív	 része	 is.	 Lehet	 kérvényezni,	 hogyha	 nem	 tudod	 a
térségedben	melyik	Tiszaziget	működik,	akkor	lehet	egyszerűen	csak	beírni	az	adataidat	és	az
igényedet,	hogy	szeretnél	Tiszazigethez	csatlakozni,	és	akkor	a	Tisza	segít	neked	abban,	hogy	a
legközelebbi	 Tiszazigetekkel	 összekössön.	 De	 még	 egyszer	 tapasztalat	 azt	 mondja,	 hogy
Facebookon	keresztül	a	legegyszerűbb.

Nálunk	 is	 található	 ugyanúgy	 ügyvéd,	 közjegyző,	 közgazdás,	 stb.	 Tehát	 olyan	 társaságot
találunk	 a	 Tiszaszigetekben,	 amelyek	 együtt	 kiegészítik	 egymást,	 és	 egy	 közös	 célért	 együtt
dolgoznak.	A	Tiszasziget	klasszikusan	egy	mozgalmi	entitás,	tehát	mozgalmi	dolgokat	csinál,	a
közéleted	 ismerkedik,	 és	 azt	 kell,	 hogy	 mondjam,	 tapasztalatlanul	 szerint	 saját	 magával	 is
ismerkedik.

Tehát	 az	 egyes	 tagok	 megismertetik	 saját	 képességeikkel	 a	 csapatot,	 valaki	 oktatási,	 valaki
egészségügyi,	valaki	mérnöki	területen,	valaki	egyszerűen	csak	közéleti	területen	jeleskedik,	és
ott	érdemes	a	saját	körzetükben,	a	saját	kerületükben,	városukban,	falujukban	feltérképezni	a
közélet	nagy	kérdéseit,	hiszen	így	készül	elő	egy	Tiszasziget	arra,	hogy	egy	komolyabb	közéleti
képességgel	 is	 rendelkezze.	 Tenni	 akarás.	 Szerintem	 ennek	 a	 lehető	 legjobb	 helyszíne,	 hogy
Tiszasziget,	hogyha	a	hazánkért	akarunk	cselekedni.

Építsünk	közösen	egy	modern,	demokratikus,	békés,	európai	Magyarországot.	A	haza	minden
előtt.	Regisztrálj	még	ma!	Jó	estét	kívánok,	szeretettel	köszöntök	mindenkit,	és	ahogy	szoktam
kérni,	 most	 is	 kérlek	 benneteket,	 hogyha	 még	 nem	 tettétek	 meg,	 akkor	 iratkozzatok	 fel	 a
YouTube	 csatornámra,	 és	 klikkeljetek	 a	 kis	 harangra,	 hogy	 értesítés	 kapjatok	 az	 ilyen	 élő
videókról.

Azt	is	megköszönöm,	hogyha	tudtok	követni	a	Facebookon,	TikTokon,	Instagramon,	esetleg	az
iXen,	 és	 hogyha	 tudtok	 különböző	 kommenteket	 küldeni,	 akár	 a	 Redditen	 is.	 Ugye	 lement
ennek	 a	 rendszerváltókártyának	 a	 reklámja,	 mint	 mindig.	 Most	 is	 szeretném	 megköszönni
nektek,	hogyha	tudtok	segíteni,	támogatni	a	rendszerváltást.

Ugye	 itt	 egyre	 többen	 vagytok,	 lassan	megközelítjük	 a	 30	ezeret,	 és	ugye	az	 50	ezer	 lenne	a
célszám.	 De	 minden	 támogatást	 köszönünk,	 akár	 a	 rendszerváltókártyán	 keresztül,	 akár
egyedült	talással.	És	szeretném	megerősíteni,	hogy	végre	van	csekken	is	lehetőség	támogatni	a
Tiszapártot.

A	 kongresszuson	 több	 tízezer	 csekket	 küldtünk	 szétszerte	 az	 ország	 minden	 irányába.
Remélem,	 hogy	 sokatokhoz	 eljut,	 de	 hogyha	 nem	 jut	 el	 hozzátok,	 akkor	 tudtok	 igényelni	 e-
mailen	a	csekkukac.hu	címen.	El	tudjuk	küldeni	postán	ezeket	a	csekkeket.

Megköszönjük,	hogyha	a	 legkisebb	 települése	 is	el	 tudjátok	 juttatni,	mert	 sokan	vannak,	akik
nem	bíznak	az	utalásokban.	De	egyébként	van	lehetőség	direkt	utalásra	is.	Minden	támogatást
köszönünk.



Ahogy	 sokszor	 elmondtuk,	 rengeteg	 pénzre	 lesz	 szükség	 a	 kampányban.	 Nagyon-nagyon-
nagyon	 sok	megbeszélni	 valunk	 van.	Ugye	múlt	 héten	 itt	 volt	 velem	Ruszin-Szendi	 Rumulusz
altábornagyúr	volt	vezérkari	főnök,	és	akkor	elsősorban	róla	az	őtért	támadásokról	beszéltünk,
és	nem	volt	idő	külön	beszélni	az	első	jelentős	kongresszusunkról.

Sajnos	 altábornagyúrral	 kapcsolatban	 azóta	 is	 vannak	 fejlemények.	 Nyilván	 ezeket	 is	 szóval
hozom,	 számítottunk	 rá.	Minden	 aljas	 támadásra	 számítottunk,	 nem	 csak	 vele	 kapcsolatban,
többi	 szereplővel,	 a	 többi	 szakértőnkkel	 kapcsolatban	 is,	 de	 azért	 a	 propaganda	 és	 egyes
szatellitellenzéki	pártok	mindig	meg	tudnak	bennünket	lepni.

Megtartottuk	 az	 első	 kongresszusunkat,	 és	 rengeteg	 szakemberrel	 személyesen	 is
találkozhattok.	 Szeretném	megköszönni	 azt	 rengeteg	 pozitív	 visszajelzést,	 amit	 akár	 tőletek,
tiszásoktól,	akár	korábbi	kétkedőktől	kaptunk,	akik	korábban	nem	látták	kívülről,	hogy	micsoda
óriási	 szervezetfejlesztési,	 csapatépítési,	 vagy	 éppen	 szakmai	 programírási	 munka	 folyik	 a
párton.	 Ők	 talán	 nem	 tudták,	 hogy	 valóban	 van	 65	 szakmai	 munkacsoportunk,	 sok	 száz
szakértő	részvételével	és	közös	munkájával.

Itt	a	kongresszuson	a	TISZA	a	több	területre	kiterjedően	ismertette	a	fő	program	elemeit.	Volt
egy	agrárkerék	asztalunk,	utána	beszélt	 az	altábornagyúr,	beszélt	Kulcsel	Krisztián,	 a	Magyar
Olimpiai	 Bizottság	 korábbi	 elnöke,	 és	 utána	 pedig	 Bódis	 Krista	 beszélt	 egy	 ideális
társadalompolitikáról,	 amelynek	 egyébként	 főpontja,	 hogy	 mozgatható	 és	 változtatható	 a
körülményeknek	megfelelően,	de	vannak	nyilván	alapvetései.	Sok	mindent	elmondtunk	ott,	és
ugyan	 lehet,	 hogy	 sokatoknak	 ismétlésnek	 fog	 hatni,	 de	 talán	mégis	 érdemes	 végigszaladni
ezen	a	rengeteg	ponton,	mert	mindig	elmondom,	de	fontos,	hogy	nekünk	nincs	propagandánk,
nekünk	 nincs	médiánk,	 nem	 is	 lesz,	 és	 nincsen	 pénzünk	 és	 akaratunk	 sem,	 szándékunk	 sem
óriás	plakátokra.

Talán	 tapasztaltátok	 azt,	 hogy	 a	 Nemzeti	 Együttbűnözés	 rendszere,	 a	 kormány	 micsoda
támadásban	 van,	 és	 hogy	 hány	 százmillió	 forintot	 költ	 akár	 online	 hirdetésekre,	 akár	 óriás
plakátokra.	 Ugye	 vannak	 ezek	 a	 City	 Light	 hirdetések	 szerte	 az	 országban,	 óriás	 plakátok	 és
különböző	kivilágított	reklámfelületek.	15%-a	ezeknek	a	reklámfelületeknek	jelenleg	a	kormány
általában	lefoglalva,	és	kormány	hazugságokat	és	propagandát	tartalmaz.

Ezek	a	világos	kék	ugye	sose	volt	még	ilyen	jó,	és	sose	volt	olyan	jó,	mint	amilyen	lesz	plakátok.
Nekünk	ilyenek	nincsenek.	Úgyhogy	ahhoz,	hogy	el	tudjuk	juttatni	az	üzeneteinket	érdemes	egy
párszor	elmondani.

Nekünk	 marad	 ez	 az	 online	 érintkezési	 lehetőség,	 illetőleg	 természetesen	 a	 személyes
találkozás.	 És	 majd	 beszélek	 a	 szórólapozásról	 is.	 Hálásan	 köszönöm	 előre	 is	 azoknak,	 akik
jelenleg	 is	 sokezren	 járják	 Magyarország	 legkisebb	 településeit	 is,	 hogy	 a	 TISZA	 üzenete,	 a
valódi	Magyarország,	egy	más	Magyarország	üzenete	eljusson	mindenhova.

Ugye	azt	egyértelművé	tettem	ott	a	beszédben	is,	hogy	Orbán	Viktor	elvesztette	a	realitásról	a
kapcsolatát.	Erről	egyébként	 tanúbizonyságot	 tett	most	 szombaton	 is,	de	ezt	eddig	 is	 tudtuk.



Nincsen	tisztában	a	magyar	vidék,	a	magyar	nyugdíjasok	helyzetével,	hogy	is	lenne,	miközben
ugyanaz	ő	szülei	vidéken	élnek,	de	az	apja	például	egy	állami	billiárdos,	állami	megbizásokból
milliárdossá	vált	nyugdíjas.

Nagyon-nagyon	fontosnak	tartjuk	azt,	hogy	szemben	Orbán	Viktorral,	akinek	igazán	üzenete	és
megoldási	javaslata	a	sok	százezer	nehéz	helyzetbe	került	nyugdíjos	hamfitársunkhoz	nem	volt
most	szombaton	sem,	az	ÁFA	bevallást	leszámítva,	erről	majd	beszélek	később,	a	TISZA-nak	egy
komplex	 programja	 van.	 Eddig	 csak	 egy	 részét	 ismertettük,	 és	 majd	 a	 több	 elemét	 is
hamarosan	 ismertetni	 fogjuk.	 Ahogy	 említettem,	 létrehozzuk	 a	 Nyugdíjasok	 Szolgáltatási
Központját,	röviden	a	NYUSZIK-at,	megtartjuk	természetesen	a	13.

havi	nyugdíjat,	bármit	is	hazudik	a	propaganda	éjjel-nappal,	reggel,	délben,	este,	és	bevezetjük
a	méltó	élethez	szükséges	kiegészítő	nyugdíjat.	Jelenleg	is	van	egy	nagyon	minimális	kiegészítő
nyugdíj	 dolog,	 de	 nem	 erre	 gondolunk	 egy	 sokkal	 jelentősebb	 kiegészítő	 nyugdíjra.	 Valamit
nagyon	 fontos,	 hogy	 állami	 és	 uniós	 támogatásokkal	 nyugdíjas	 házakat,	 otthonokat	 és
rehabilitációs	intézeteket	hozunk	létre.

Ugye	szinte	megfizethetetlenek	az	idős	otthonok,	így	is	sok	éves	a	vároléklista	sok	területen,	és
egyre	 idősödő	 társadalommal	 nézünk	 szemben,	 úgyhogy	 ehhez	 a	 realitáshoz	 fel	 kell	 nőni,
ehhez	 nagyon	 sok	 pénzre	 van	 szükség,	 nem	 csak	 állami,	 hanem	magánberuházásokra	 is,	 és
egyébként	 ezek	 munkahelyteremtő	 beruházások	 is.	 Rengeteg	 olyan	 bezárt	 iskola,
közintézmény	 van	 a	 magyar	 vidéken,	 akár	 kisebb	 településeken	 is,	 amelyek	 teljesen
kihasználatlanul	állnak,	hagyják	őket	az	enyészetnek.	Ezeket	fel	kell	újítani,	és	be	kell	rendezni,
és	fel	kell	használni	ezeket	az	idős	gondozásra.

Ami	 még	 fontos,	 hogy	 képzést	 nyújtunk	 a	 közfolgalkoztatottaknak,	 és	 velük	 is	 segítő
szolgáltatásokat	 szeretnénk	 nyújtani	 az	 idős	 honfitársainknak.	 Kapcsolatban	 vagyunk	 több
nyugdíjas	érdekképviseleti	szervezettel,	és	nagyon	sokan	keresnek	minket.	Türelmet	szeretnék
kérni,	mindenkivel	le	fogunk	ülni,	és	mindenkinek	meghallgatjuk	a	javaslatait.

Rengeteg	 építő	 jellegű	 ötletet	 kaptunk	 eddig	 is.	 Egy	 csomó	 ezekből	 egyébként	 nem	 kerül
pénzbe,	 pusztán	 odafigyelésre	 van	 szükség	 és	 együttműködésre.	 Ahogy	 szintén	 említettem,
helyi	 mesteremberekkel	 együttműködve,	 50%-os	 kedvezménnyel	 javítjuk	 a	 nyugdíjasok
életkörülményeit.

Természetesen	nem	csak	nyugdíjasokról	van	szó,	hiszen	egy	általános,	országos	bérrendezése
van	szükség,	mert	az	Orbán-féle	 infláció,	Orbán-infláció	következtében	elképesztő	mértékben
erodálódtak,	értéktelenedtek	el	a	fizetések	Magyarországon,	és	ez	igen,	sok	százezer	vagy	lehet
millió	 családnak	okoz	komoly	megélhetési	problémát.	Nehéz	és	hosszú	 tárgyalássorozat	 áll	 a
Tisza	 kormány	 előtt,	 de	 biztos	 vagyok	 abban,	 hogy	 mindenki	 belátó	 lesz,	 és	 egy	 sikeres
bérmegállapodást	 fogunk	 tudni	 kötni	 az	 érdekeltekkel.	 Ahogy	 elmondtam	 korábban	 is,	 és
mindig	el	fogjuk	mondani,	hogy	ígérgetni	könnyű,	ígérni	a	legszegényebb	ember	is	tud,	és	erről
megint	 csak	 tanúbizonyságot	 tett	Orbán	Viktor	most	 szombaton,	de	mindennek	az	alapja	az,
hogy	 az	 Orbánék	 által	 tönkretett,	 megállított,	 zuhanó	 pályára	 tett	 magyar	 gazdaságot



találjátsuk.

Ennélkül	semmi	nincs.	Nyilván	ez	Nagy	Mártonnal	nem	lehetséges,	nyilván	ezzel	a	régi	gárdával
ez	 egyáltalán	 nem	 lehetséges,	 hiszen	 ez	 a	 gárda,	 erről	 később	 majd	 beszélek,	 jelenleg
leginkább	nem	helyrehozza	a	magyar	gazdaságot,	hanem	az	államcsőd	felé	kormányozza.	Ezért
a	 Tisza	 kormány	 mindenképpen	 hazahozza	 az	 uniós	 forrásokat	 az	 ároshatár	 időbelül,	 és
leállítjuk	az	Orbán	 félekorrupciót,	és	ezzel	 sok	ezer	milliárd	 forintot	egyrészt	megsporulunk	a
költségvetésnek,	 másrészt	 8	 ezer	 milliárd	 forint	 uniós	 forrás	 jár	 a	 magyar	 embereknek,	 ez
fejenként	egyébként	800	ezer	forint.

Ahogy	 talán	 ti	 már	 tudjátok,	 de	 érdemes	 mindenkinek	 elmondani,	 ugye	 buktunk	 már	 egy
milliárd	eurót	Orbán	Viktorék	miatt	december	31-én,	ez	magyar	emberenként	fejenként	40	ezer
forint,	 amit	 kidobtak	 az	 ablakon.	 Nagyon	 fontos	 egy	 kiszámítható	 gazdaságpolitika,	 ami
jelenleg	nincs,	hiszen	ti	is	mindenki	tapasztalja,	hogy	rángatják	a	kormány.	Két	héttel	ezelőtt	a
miniszterelnök	 elátkozza	 az	 ástopokat,	 aztán	 nagymártan	 előhozza,	 és	 most	 újra	 ezzel
fenyegetik	 tulajdonképpen	 a	 kereskedemi	 láncokat,	 de	 nem	 csak	 a	 kereskedemi	 láncokat,
hanem	a	magyar	embereket,	hogy	megint	beavatkoznak	úgy	a	gazdaságba,	amely	egy	sokkal
nagyobb	galibát	fog	okozni,	mint	a	jelenlegi	egyébként	nagyon	rossz	helyzet.

Úgyhogy	rettentő	fontos	a	kiszámítható	gazdaságpolitika,	amivel	akár	több	százmilliárd	forintot
is	lehet	spórolni	a	magyar	államadóság	finanszírozásában.	Fontos	tétel,	ezt	mindig	elmondom,
hogy	megszüntetjük	a	propaganda	több	százmilliárdos	támogatását,	és	leállítjuk	természetesen
a	felesleges	és	túlárazott	beruházásokat,	hiszen	az	nem	egy	kötelezettség,	és	ezt	most	viccesen
mondom,	 hogy	 egy	 miniszterelnök	 a	 vejétől	 vásároljon	 teljesen	 felesleges	 irodaházakat	 750
milliárd	 forintért.	 Nagyon	 fontos,	 hogy	 az	 uniós	 forrásokat,	 amikor	 majd	 idejönnek
Magyarországra,	 sokkal	 jobban,	 hatékonyabban	 használjuk	 föl	 az	 eddigiekhez	 képest,	 és
valóban	a	kis-	és	középvállalatok	kapják	meg,	valamint	a	családi	gazdálkodók,	hiszen	ők	képezik
a	 magyar	 gazdaság	 alapját,	 ők	 foglalkoztatják	 a	 legtöbb	 magyar	 embert,	 ők	 azok,	 akik	 egy
válság	idején	is	itt	maradnak,	akik	a	szemetekbe	fognak	nézni,	akár	most	is,	vagy	sok	év	múlva
is.

Amiről	 Orbán	 szintén	 nem	 beszélt,	 az	 a	 fiatalok	 lakhatása,	 és	 nem	 csak	 a	 fiatalokké,	 hanem
nagyon	 sok	 magyar	 ember	 lakhatása,	 hiszen	 azt	 már	 elérték	 az	 inflációval	 és	 egyéb
intézkedésekkel,	hogy	elszabadultak	újra	az	árak	a	lakáspiacon,	óriási	lakhatási	válság	van,	nem
adott	erre	semmilyen	megoldást,	a	TISZA	be	fogja	mutatni	azt	az	óriási	állami	bérlakásépítési
programot,	 amit	 haladéktalanul	 el	 fogunk	 indítani,	 egyrészt	 közpénzen,	másrészt	 egyébként
magánberuházások	 bevonásával	 is,	 közösen,	 nem	 csak	 szociális	 bérlakásokról	 beszélek
ilyenkor,	hanem	valódi	állami	bérlakásokról.	Voltunk	egyszer	Bécsben,	és	arról	beszámoltunk,
ugye	a	császári	Bécsben,	ami	Lázár	János	szerint	egy	félelmetes	hely,	ott	már	több	mint	100	éve
építik	 a	 bérlakásokat,	 és	 jóval	 több,	 mint	 a	 bécsiek	 fele	 ilyen	 bérlakásban	 lakik,	 olcsóbb	 a
Bécsben	 a	 lakhatás,	 mint	 például	 Budapesten.	 Kiemelt	 figyelmet	 fogunk	 fordítani	 a
kutatásfejlesztésre,	 valamint	 a	 startup	 vállalkozások	 körülményeinek	 létrejöttét	 segítő
körülmények	 kialakítására,	 és	 ami	 nagyon	 fontos,	 és	 sok	 nyugat-európai	 országban,	 jól	 élti



országban	létezik	ilyen	adómentességgel,	és	valódi	bürokráciát	csökkentéssel	fogjuk	segíteni	az
újonnan	alapuló	vállalkozásokat,	hiszen	az	az	érdeke	egy	államnak	és	minden	lakosának,	hogy
ezek	 az	 új	 cégek	 pár	 éven	 belül	 valódi	 termelő	 vagy	 szolgáltató	 vállalkozások	 legyenek,	 és
meglehetősen	sok	adót	fizessenek	még	alacsony	adókulcsok	mellett	is,	ehhez	viszont	meg	kell
őket	segíteni	az	első	években,	akár	teljes	adómentességgel	is.

Ami	nagyon	fontos,	hogy	létrehozzuk	a	stabilitási	alapot,	de	hívhatjuk	másként	is,	amelybe	több
állami	 vagyonelemet	 be	 fogunk	 tenni,	 de	 nagyon	 fontos	 részét	 fogja	 képezni	 a	 nemzeti
együttbűnözés	rendszerétől	visszavett	sok-sok	vagyonelem.	Ennek	az	alapnak	a	 fő	célja,	hogy
gazdasági	stabilitást	tartson	fenn,	különösen	ilyen	válsághelyzetekben	vagy	gazdasági	sokkok,
például	energiaválság	esetén,	hogy	ne	a	lakosságnak	kelljen	azonnal	a	pénztárcájában	nyúlnia.
Fontos,	hogy	10	milliárd	forint	felett	vagyon	felett	bevezetjük	a	vagyonnövekedési	adót.

Az	 mégsem	 járja,	 hogy	 Mészáros	 Őrincnek	 például	 a	 vagyona	 évente	 mondjuk	 eddig
megduplázódott	 500,	 aztán	 1000	milliárd,	 és	 egyébként	 kevesebb	 szockót	 fizett,	mint	 a	 saját
munkavállalói,	 és	 a	 magántők	 alapokban	 rejtett	 vagyonok	 szinte	 semmit	 nem	 adóznak,
úgyhogy	ez	meg	 fog	változni.	 Innen	 is	üzenem	nem	csak	neki,	hanem	a	 társainak	 is.	Nagyon
fontos	 igénye	 több	 százezer	 embernek,	 és	 ez	 nálunk	 meghallgatásra	 talál,	 hogy
megreformálva,	 de	 szinte	 eredeti	 formájában	 a	 visszahiléseket	 kiküszöbölve	 visszahozzuk	 a
kata	adózását.

Szintén	nagyon	fontos	elem,	amit	Orbánék	valamiért,	vajon	miért	nem	akarnak	megtenni	évek
óta,	 államosítjuk	 a	 végrehajtást,	 nem	 lesz	 több	 nyerészkedés	 a	 legkiszolgáltatottabb
honfitársaink	kárára.	És	hát	amit	ma	is	felvetettem	a	miniszterelnöknek,	mert	hagytérják	már	ki
rögtön	az	ő	beszédére,	ugye	azzal	fenyegetőzőt,	nem	tudom	miért	gondolt,	hogy	megijedünk
ettől,	hogy	az	európai	parlamenti	képviselők	vagyonnyilatkozatát	majd	 jól	megváltoztatják,	és
ugyanolyan	 vagyonnyilatkozatot	 kell	 tennünk,	 mint	 nekik	 meg	 Rogán	 Antallnak.	 Hát	 most
képzeljük	ettől,	mennyire	megijedtünk.

Állunk	 elébe,	 miniszterelnök	 úr,	 itt	 elmondom,	 akkor	 nem	 várok	 az	 önország	 értékelőjét.
Nekünk	nincs	mit	takargatnunk.	Mi	nem	loptuk	el	a	félországot,	nincsenek	jachtjaink,	nincsenek
kastélyaink,	 nincsenek	 budapesti,	 de	 belgrádi	 irodaházaink	 sem,	 nincs	 batidai	 uradalmi
birtokunk,	de	60	puszta	is	nincs.

Úgyhogy	 nyugodtan	 megváltoztathatják	 a	 szabályokat.	 De	 ami	 ennél	 sokkal	 fontosabb,
miniszterelnök	úr,	 és	 szerintem	ne	 csináljunk	Krisztusból	 bohócot,	 az	 az,	 hogy	 indítsunk	már
végre	 egy	 vagyonosodási	 vizsgálatot	 20	 évre	 visszamenőleg	minden	 vezető	 politikusnál	 és	 a
családtagjaiknál,	 miniszterek,	 államtitkárok,	 képviselők,	 önminiszterelnök	 úr	 és	 a	 kedves
családja	vonatkozásában,	és	nézzük	meg,	hogy	az	öncsaládja	hogyan	gazdagodott	az	utóbbi	20
évben,	és	mondjuk	az	én	családom	hogyan	gazdagodott	az	utóbbi	20	évben,	de	választhatnak
akár	 mást	 is.	 A	 Tiszában	 szerintem	 én	 is	 választhatok	 önök	 közül	 egészen	 bárkit,
tulajdonképpen	Rogán	Antalt	és	a	többieket,	akár	Lázár	Jánost	is,	hogy	vajon	az	utóbbi	20	évben
például	 Lázár	 János	 egy	 képviselői	 vagy	 miniszteri	 fizetésből,	 vagy	 ellenzéki	 képviselői



fizetésből,	hogyan	hozta	azt	 az	egészen	elképesztő	 föld	birtoknagyságot,	 ami	a	 kezében	van,
hogyan	 lett	 az	 övé	 a	 luxus	 áruháznak	 a	 10	 százalék	 a	 Budapesten,	 és	 még	 sorolhatnánk	 a
vagyonelemeket,	de	nem	akarom	Lázár	 Jánost	kipécezni,	maradhatunk	az	Orbán	családnál	 is,
miniszterelnök	úr.

És	 ha	már	 a	 vagyonyilatkozatokról	 van	 szó,	 és	 ugye	 vádolnak	 engem,	most	 éppen	 olvastam,
mivelt	ez	a	műsora	elkezdődött,	hogy	már	az	ügyészség	vizsgálódik,	benfentes	kereskedelem
gyanúja	miatt,	szerintem	öntsünk	 tiszta	vizet	a	pohárba,	vagy	 tiszavizet,	miniszterelnök	úr,	és
legyen	nyilvános	minden	politikus,	minden	végrehajtó	és	egyéb	politikus	adóbevallása.	Öt	évre
visszamenőleg,	miniszterelnök	úr.	Nem	tudom,	lesz-e	elég	bátor,	vagy	ilyenkor	már	bátran	elfut
a	brüsszeli	utcai	harcos.

Ha	 nyilvánosságra	 hozza	 mindenki	 az	 adóbevallását,	 mi	 is,	 akkor	 egészen	 gyorsan	 ki	 fog
derülni,	hogy	melyik	képviselő,	melyik	miniszter,	melyik	európai	parlamenti	képviselő	mekkora
tőzsdei	nyerességre	tetszert	az	utóbbi	években.	Szerintem	lennének	itt	meglepetések,	és	nem
csak	opusz	részvény,	vagy	másfajta	részvények.	Úgy	összességében	én	állok	minden	vizsgálat
elébe,	akár	Polt	Péterhez	is	bemegyek,	hogyha	behívnak.

Én	 magam	 soha	 nem	 követtem	 semmilyen	 benfentes	 kereskedelmet,	 sőt,	 éveken	 keresztül
anyan	 rossznak	 tőzsdőztem,	 vagy	 veszteségesek	 voltak	 a	 befektetéseim.	 Viszont	 önöket
szívesen	megnézi	szerintem	minden	magyar	ember.	Úgyhogy	legyen	bátor,	miniszterelnök	úr,
ne	 csak	 dobálózzon	 a	 Vagyonnyilatkozati	 Rendszer	 megváltoztatásával,	 legyen	 20	 évre
visszamenőnek	 Vagyonosodási	 Vizsgálat	 nem	 csak	 önnek,	 hanem	 a	 családtagjainak	 is,	 és
vezessük	meg,	hogy	5	évre	visszamenőnek	mindenki	nyilvánosságra	hozza	az	adóbevallását.

Sokat	beszéltünk	Orbán	Viktorral	 szemben	a	magyar	 vidék	helyzetéről,	 és	arról,	 hogy	a	Tisza
Párt	 lett	 a	 vidék	 lelke.	 A	 magyar	 vidék	 felemelése,	 kedves	 honfitársaim,	 fejlesztése,
gondoskodás	 nélkül	 nem	 lehet	 talpra	 állítani	 ma	 Magyarországot.	 Ezért	 mi	 egy	 önálló
vidékfejlesztési	miniszteriumot	fogunk	létrehozni.

Komolyan	 gondoljuk	 a	 vidéki	 emberek	 megsegítését,	 a	 vidéki	 települések	 fejlesztését.	 A
miniszter	egy	vidéken	élő	honfitársunk	lesz,	aki	értést	tudja,	hogy	mire	van	szüksége	az	ott	élő
embereknek.	 Nagyon	 fontos	 részszerepe	 van	 az	 uniós	 forrásoknak,	 a	 mezőgazdaság	 és	 a
vidékfejlesztés	területén	is.

Faluközpont	 néven	 pályázati	 programot	 indítunk,	 és	 újjáélesztjük	 az	 egyébként	 sok	 helyen
haldakló	 kistelepülések	 mindennapjait.	 Hasznos	 szolgáltatásokat	 és	 valódi	 közösségéletet
fogunk	 teremteni	 az	 egészen	 kistelepüléseken	 is.	 Megújítjuk	 természetesen	 az	 oktatási
rendszert,	 képzéseket	 nyújtunk,	 és	 megszüntetjük	 a	 lemaradást,	 és	 valódi	 munkahelyeket
hozunk	létre,	és	ezzel	is	segítjük	a	vidéki	fiatalok	helybenmaradását.

A	mezőgazdaságban	óriási	problémák	vannak.	A	Nemzeti	Agrárgazdasági	Kamara	nem	látja	el
a	 feladatát,	 beszedi	 a	 kamarai	 takdíjat,	 de	 igazából	 a	 hatalomnak	 ilyen	 politikai
furkosbottyaként	 jár	 el,	 fenyegetőzik,	 aláírásokat	 és	 adatokat	 gyűjt,	 de	 tényleges	 segítséget



nem	nyújt.	Mi	azt	mondjuk,	hogy	ha	ez	csak	 így	megy,	akkor	nincs	szükség	kötölező	kamarai
takságra,	úgyhogy	van	egy	kis	 ideje	még	az	Agrárkamarának,	hogy	ellássa	a	valódi	 feladatát,
aztán	majd	meglátjuk.

Létkérdés	az	uniós	mezőgazdasági	támogatások	megtartása	és	hatékony	felhasználása,	sokkal
hatékonyabb	 felhasználása,	mint	ahogy	most	 történik.	Bármit	 is	hazudik	Dömötörcsaba,	vagy
Dajcs	Tamás,	vagy	a	 többi	naplopó,	vagy	portoló,	megtartjuk	ezeket,	és	azért	 fogunk	küzdeni
Brüsszelben,	hogy	Brüsszel	 is	meg	akarja	 tartani	 ezeket	a	 föld	alapú	 támogatásokat.	Nagyon
fontos	 a	 feldolgozóipar	 és	 a	 kistermelők	 támogatása,	 az	 ország	 élelmiszerbiztonsága	 és	 a
megfizethető	egészséges	élelmiszer	miatt	is.

Garantáljuk,	 hogy	 a	 hatóságok	 is	 szemléletet	 fognak	 váltani	 a	 tisza	 kormány	 alatt,	 és	 nem
büntetni,	vagy	zaklatni	fogják	a	gazdálkodókat,	hanem	éppenséggel	segíteni.	Óriási	probléma	a
Kárpát-medenciben.	 Ti	 is	 tudjátok,	 a	 klímaváltozás	 extrém	 módon	 érződik	 itt	 már	 a	 hatása,
sokkal	inkább,	mint	Európa	más	területein.

Erre	 igazából	 egyáltalán	 nem	 készült	 fel	 az	 Orbán	 kormány,	 mi	 egy	 átfogó	 öntözési
talajművelési	 stratégiával	 készülünk,	bevonjuk	a	gazdákat,	 és	minden	segítséget	meg	 fogunk
adni	 ahhoz,	 hogy	 ellen	 tudjanak	 állni	 ennek	 a	 nagy	 negatívumnak,	 amit	 sok	 területen	 a
klímaváltozás	okoz.	Többször	elmondtuk,	hogy	 támogatjuk	a	mérethagytékonyságot,	egyfajta
földreformot,	és	szélul	tűzzük	ki	azt,	hogy	a	haldokló	állattartást	Magyarországon	felé	leszünk,
és	 50%-kal	 növelni	 tudjuk	 az	 állatállományt.	 Ugye	 jóval	 a	 rendszerváltás	 kora	 alatt	 vagyunk
jelenleg	állatállományban.

És	 hát	megölték	 a	 kertészeti	 ágazatot,	 ebbe	 is	 szeretnénk	 életet	 lehelni,	 valamint	 segíteni	 a
zöldséggyümölcs	termelőket	is.	Beszélünk	majd	még	az	ÁFA-ról,	mert	ugye	a	miniszterelnök	úr
ÁFA	 bevallást	 ígért	 tulajdonképpen,	 meg	 mindenféle	 trükkös	 kártyákat	 a	 nyugdíjas
honfitársainknak.	 Mi	 továbbra	 is	 azt	 mondjuk,	 hogy	 a	 legegyszerűbb	 megoldás,	 és	 a
leghatékonyabb,	 legolcsóbb,	 és	 minden	 magyar	 állampolgár	 számára	 a	 leghasznosabb	 az	 a
megoldás,	ami	körülöttünk	szinte	minden	országban	van.

Mehetjük	Romániát,	 Lengyelországot,	 nagyon	 sok	országot.	 5%-ra	 kell	 csökkenteni	 azonnal	 a
gyümölcsök	és	a	zöldségek,	és	lehetőség	szerint	mindenki	gyorsabban	az	alapvető	illelmiszerek
ÁFÁját,	meg	 természetesen	a	 tűzítva	ÁFÁját	 is.	 Ez	egy	óriási	bújsít,	 amit	 a	miniszterelnök	 is	 a
propagandatól,	hogy	nem	érződik	majd	az	árakon,	hogyha	ÁFÁ	csökkentés	van,	dehogyis	nem,
a	 szomszédos	 országokban	 is	 bőven	 érződik,	 kell	 egy	 jó	 és	 szigorú	 következetes
fogyasztóvédelem,	és	akkor	a	kereskedők	nem	tudják	lenyelni	ezt	az	ÁFÁ	csökkentést.

Ahogy	 elmondtam,	 és	 erre	 büszkék	 vagyunk,	 rengeteg	 termelővel	 vagyunk	 kapcsolatban,
nagyon	 sok	 szakmai	 szervezet	 keres	 minket,	 és	 ugye	 mindig	 volt	 Magyarországon	 egy	 kis
gazdapárt	vagy	parasztpárt,	jelenleg	nem	volt	eddig,	mert	Orbánék	leszalámízták	ezt	a	pártot,
és	az	összes	kispártot	maguk	körül	tönkretették,	amely	nem	szatelitpárt	volt.	Mostantól	a	TISZA
lesz	 a	 magyar	 gazdálkodók,	 a	 családi	 gazdálkodók,	 és	 minden	 kis	 gazdapolitikai	 közössége.
Mindenkit	 várunk	 szeretettel,	 és	 minden,	 minden	 segítséget	 meg	 fogunk	 adni,	 hogy	 méltó



legyen	 a	mezőgazdaság	 és	 az	 élelmiszeripar	 állapota	 ahhoz	 a	múlthoz,	 amit	 az	 őseink	 ránk
hagytak.

Rengeteg	 feladatunk	 van	 az	 egészségügyben,	 ugye	 ott	 is	 van	 egy	 tízpontos	 programunk,	 az
oktatásban	 egy	 tizenkétpontos	program.	A	 legfontosabb,	 hogy	 évente	minimum	500	milliárd
forinttal	 növelni	 fogjuk	 a	 szétbombázott	 állami	 egészségügy	 költségvetését,	 ugyanezt	 egyes
kamarák	keveselték,	de	ez	egy	minimum	összegés,	ez	 is	pont	500	milliárddal	 több,	mint	amit
Orbánék	egyébként	költenek	az	egészségügyre.	Létrehozzuk	az	egészségügyi	minisztériumot,
és	megszüntetjük	az	ilyen	rendőri	parancsolalmi	irányítást.

Az	orvosi	kamarával	és	a	többi	kamarával	együtt	fogunk	működni.	Mindent,	ismétlenül	mindent
meg	 fogunk	 tenni	 a	 brutálisan	 hosszú	 kórházi	 egészségügyi	 várholisták	 radikális
csökkentéseért.	 Ennek	 keretében	 felülvizsgáljuk,	 és	 a	 szükséges	 eltörőjük	 a	 teljesítmény
volumen	 korlátot,	 és	 ami	 nagyon	 fontos,	 hogy	 kijelölik	 majd	 a	 szakmai	 vezetők	 a	 pontos
betegutakat,	és	prioritásként	kezeljük	a	szakkorvos	és	ápoluhány	azonnali	csökkentését.

Újraindítjuk	 az	 egészségügyi	 fejlesztéseket,	 leállítjuk	 az	 esztelen	 központosításokat,	 és
megpróbálunk	minden	segítséget	megadni	az	Orbánék	által	tönkretett	orvosszakmai	csapatok
újraélesztéséért.	Mindent	megteszünk	 az	 egészségügyi	 hiányszakmák	népszerűsítéséért,	 és	 a
képzések	 támogatásáért,	 és	 valóban	 kiemelt	 figyelmet	 fordítunk	 a	megelőzés,	 és	 egy	 valódi
népegészségügyi	 támogatásért.	 És	 ahogy	 tudjátok,	 az	 országos	mentőszolgálat	 elképesztően
nehéz	helyzetben	van,	nekik	is	azonnali	segítséget	nyújtunk,	nyilván	egy	új	vezetőre	is	szükség
lesz,	és	újra	szervezzük	a	szétvert	ügyeleti	rendszert.

Naponta	 kapunk	 olyan	 megkereséseket,	 hogy	 milyen	 elképesztő	 nehézségeket	 okoz,
életveszélyes	helyzeteket	 az	új	 ügyeleti	 rendszer,	 hány	órát	 kell	 várni	 és	milyen	messzire	 kell
menni,	 vissza	 kell	 állítani	 vagy	 újra	 kell	 szervezni	 a	 teljes	 ügyeleti	 rendszert.	 Mindenképpen
segíteni	szeretnénk	a	krónikus	betegeknek	és	az	idős	honfitársainak.	Több	költségvetési	forrást
kell	 jutatni	 a	 gyógyszerkasszához,	 és	 meg	 kell	 fékezni	 a	 gyógyszerárakat,	 az	 elszabaduló
gyógyszerárakat.

Erről	 se	 nagyon	 beszélt	 Orbán	 Viktor.	 Az	 oktatás	 az	 egészségügy	 mellett,	 és	 a	 gazdaság
helyreállítása	 mellett,	 és	 a	 vidék	 fejlesztése	 mellett	 a	 TISZA	 formány	 másik	 fontos	 pontja.
Visszaadjuk	 az	 iskolák	 és	 a	 tanárok	 szabadságát,	 megszüntetjük	 a	 Klebersberg	 központot,
szegény	Klebersberg	Kúno	tudná,	mivel	csúfolták	meg	a	nevét.

Létrehozzuk	az	oktatási	minisztériumot,	partnernek	tekintjük	a	pedagógus	szervezeteket,	de	a
szülőket	 is,	 és	 a	diákokat	 is,	 és	 azonnal	 velük	 közösen	 létrehozzunk	egy,	 elfogadjanak	egy	új
nemzeti	alaptanttervet.	Ami	nagyon	fontos,	és	szerintem	erről	Bódis	Kriszta	sokat	beszélt	és	fog
beszélni,	 hogy	 valóban	 azonos	 színvonalon	 oktatást	 biztosítunk	 majd	 minden	 magyar
gyermeknek.	 Visszaállítjuk	 az	 egyetemek,	 a	 kutatóintézetek,	 az	MT,	 a	 teljes	 autonómiáját,	 és
megoldjuk	elég	gyorsan,	hogy	a	magyar	egyetemisták	újra	kaphassanak	Erasmus	ösztöndiat,
amit	jelenleg	Orbánék	miatt	nem	kapnak.



Fontos,	hogy	pártfüggetlen	igazgatók	fogják	vezetni	az	oktatási	intézményeket	ugyanúgy,	mint
régen.	 Megújítjuk,	 mert	 szükséges	 megújítani	 a	 tanárképzést,	 hogy	 a	 gyerenkeinket	 a	 való
életre	képezni	képes	és	valóban	megbecsült	 tanárok	oktathassák	az	 iskolába.	Nagyon	 fontos,
keveset	hallunk	manapsága	tehetséggondozásról.

Persze	 halljuk	 az	 MCC-t	 és	 néhány	 ilyen	 kiemelt	 agyondotált	 intézmény.	 Mi	 nemzeti	 ügyjét
tesszük	a	tehetséggondozást.	Minden	gyermek	tehetséges	valamivel	sokszor	beszéltünk.

Van,	aki	a	matematikában,	van,	aki	a	fizikában,	van,	aki	a	nyelvekben,	van,	aki	a	történelemben,
van,	 aki	 a	 zenében	 és	 a	 rajzban,	 van,	 aki	 a	 sportokban.	 Az	 a	 legfontosabb	 az	 oktatási
rendszerben,	hogy	a	gyerekek	szeressenek	oda	járni,	és	hogy	megtaláljuk	minden	gyermekben
az	ő	tehetségét.	És	mindent	meg	fogunk	tenni,	hogy	az	oktatási	intézményeink	megfeleljenek	a
XXI.

századi	 módszertani,	 technikai,	 etikai,	 és	 ami	 talán	 a	 legfontosabb	 emberségességi
kihívásoknak.	Kötelezően,	ez	az	én	nőnökém,	remélem,	hogy	sokaknak	tetszik,	hogy	kötelezően
fogjuk	oktatni	a	gyermekeinket	környezeti,	pénzügyi	és	egészségtudatosságra.	Ez	elképesztően
sok	 spórolást	 jelenthet	hosszabb	és	boldogabb	és	 egészségesebb	életet,	 hogyha	ezt	 valóban
meg	tudjuk	tenni.

Most	is	vannak	iskolák,	ahol	már	van	ilyen	oktatás,	de	jellemzően	ez	választható,	ez	kötelezővé
kell	 tenni,	 talán	ez	a	 legfontosabb	 feladata	az	 iskolának.	 És	 természetesen	az	 idegen	nyelvek
kiemelt	 oktatása.	 Elképesztő	 hátránya	 származik	 a	 hazánknak	 abból,	 hogy	 Magyarországon
beszélnek	a	legalacsonyabb	arányban	bármilyen	idegen	nyelvet	az	emberek.

Ez	az	üzletben,	akár	a	tanulásban,	nagyon-nagyon	sok	mindenben	a	munkavállalásban.	Nagyon
nagy	 hátrány,	 úgyhogy	 ezzel	 nagyon	 gyorsan	 változtatni	 kell.	 És	 hát	 nagyon	 fontos	 az
élethosszígtartó	tanulás,	ezt	mindenki	tudja.

Ezért	 is	 tenni	 fogunk.	 Nem	 ismétlem	 el	 újra,	 mert	 annyiszor	 elmondtuk	 és	 annyira	 evidens
bármit,	és	állít	a	propaganda,	hogy	a	Tisza	mindent	megtesz	a	békért.	Ugye	ma	van	három	éve
annak	a	napja,	amikor	az	agresszor,	az	orosz	elnök	Putin	megtámadta	Ukrajnát.

Azóta	 több	 száz	 ezer	 ember	 vesztette	 életét.	 Sok	 millió	 ukránembernek,	 de	 akár	 orosz
embernek	is	el	kellett	hagyni	a	hazáját.	Jelenleg	is	sok	millióan	élnek	egyébként	Európában	és
Amerikában.

És	a	mai	napig	dörögnek	a	fegyverek.	Több	ezer	kilométer	hosszú	az	orosz-ukrán	front.	És	hát
nem	lett	egyelőre	béke,	ahogy	a	sokan	ígérték.

Sem	Dajstamás	 facebook	posztjaitól,	 sem	mástól.	Mi	mindent	megteszünk	a	magunk	szerény
eszközeivel,	hogy	elősegítsük	a	tűzszünetet	és	később	a	békét.	És	soha	nem	fogunk	visszaélni
és	 nem	 fogjuk	 felhasználni	 más	 emberek	 szörnyű	 helyzetét	 és	 egyébként	 a	 háborús
állapotokat.



És	 nem	 fogunk	 olyat	 se	 tenni,	 mint	 a	 miniszterelnök,	 hogy	 szabadon	 engedünk	 egyébként
jogerősen	 elítélt	 több	 ezer	 embert,	 sem	 pénzt,	 egyet	 sem	 a	 magyar	 börtönökből.	 Nagyon
fontos,	elmondtam	ezt	is,	hogy	Európával	rendezjük	a	viszonyunkat.	Mi	az	Európai	Unió	tagjai
vagyunk.

A	magyar	embereknek	a	többsége,	jelentős	többsége	a	tagi	szeretne	maradni.	Úgyhogy	fontos
egy	 konstruktív,	 néha	 vitatkozó,	 de	 alapvetően	 együttműködő	 kapcsolat	 az	 Európai	 Unióval.
Hiszen	Magyarország	nettó	haszónélvezője,	bárki	bármit	is	állít	ennek	a	kapcsolatnak.

Elképesztően	 fontos	 a	 sengeni	 tagságunk.	 Én	 tegnap	 jártam	 a	 fiaimmal	 Újvidéken	 és
Belgrádban,	és	azért	még	mindig	érezhető	ennek	a	sengennek	az	előnye,	hiszen	ha	valaki	 jön
visszaföli	Szerbiából,	akkor	néha	órákat	kell	sorban	állni.	De	ugyanez	volt	igaz	nem	olyan	régen
még	a	román-magyar	határon	is.

Nagyon-nagyon	sok	előnye	van,	ezt	 sokszor	elfelejtjük,	 előképesztően	adottságnak	gondoljuk
az	Európai	Uniónak.	Szerintem	ezeket	is	érdemes	mindig	szem	előtt	tartani,	és	természetesen	a
sok	ezer	milliárd	forint	támogatást	is,	ami	jönne,	hogyha	Orbánék	nem	mutatnák	be	ezt	az	ipari
méretű	korrupciót.	Beszéltünk	nagyon	sok	mindenről	még	a	kongresszusunkon	is.

Három	szakembert	mutattunk	be.	Ruszin-Szendi	Romulusz,	altábornagyurat,	a	Magyar	Honvéd-
bezérkar	volt	vezetőjét.	Hát	ő	kapott,	altábornagyuri	hidegett-melegett	az	utóbbi	egy	hétben	is.

Ugye	kezdődött	az	ellenzékkel,	aztán	megtámadták	egy	olyan	villamiatt,	amelyet	a	mindenkori
vezérkari	 főnöknek	 épített	 egyébként	 a	 kormányzat.	 Ugye	 már	 mindenkinek	 van	 villája,	 a
minisztereknek,	 alkotmányvíróknak,	 elnöknek,	 volt	 elnöknek,	 előző	 volt	 elnöknek,	 és	 hát	 úgy
döntött	 a	 Honvédelmi	 Vezetés	 egyébként,	 hogy	 a	 mindenkori	 vezérkari	 főnöknek	 is	 jár	 egy
méltó	 lakhely.	Ugye	ezt	a	villát	egyébként	a	Honvédelmi	Minisztérium	egyik	háttérintézménye
rendelte	meg,	a	mai	napig	állami	tulajdonban	van.

Ruszin-Szendi	Romulusz	nem	tudta	és	nem	is	akarta	piaci	ára	alatt	ezt	a	villát	megvennie,	ahogy
egyébként	az	elődeik	megvették	az	előző	villákat.	Hát	a	mai	hír	pedig	az,	hogy...	 Ja	és	még	a
villáról	egy	pillanat,	hogy	most	is	mutagatja	ezt	a	villát	a	propaganda	minden	része.	Az	index	is
oda	tartozik,	hogyha	valakinek	kétsége	lenne.

Kívülről-belülről	megmutatják.	Én	csak	azt	szeretném	kérdezni,	hogyha	valahol	oda	még	befog
költözni	 egy	 vezérkari	 főnök,	 akkor	 vajon	 mennyire	 oké	 ez	 nemzetbiztonsági	 szempontból,
hogy	a	vezérkari	főnöknek	a	 lakhelyét	kívülről-belülről	megmutatják.	És	egyébként,	ha	már	az
állami	vagyonnal	való	sáfárkodás	szóba	került,	és	ezt	nehezményezi	a	propaganda,	akkor	azt
szeretném	kérdezni,	hogy	mióta	a	Ruszin-Szendi-Romulusz	nem	vezérkari	főnök,	ez	ugye	2023.

áprilisa,	majdnem	két	éve	eltelt,	miért	áll	üresen	ez	a	villa?	Miért	nem	adták	el,	vagy	miért	nem
adták	 ki?	 Ki	 feláll	 azért,	 hogy	 sok	 tízmillió	 forintot,	 vagy	 lehet,	 hogyha	 az	 eladás	 mellett
döntöttek	volna,	akkor	több	milliárd	forintot	is	bukott	a	magyar	állam.	Esetleg	ilyenekre	is	lehet
gondolni,	hogy	ha	már	annyira	mutogatják,	és	annyira	nehezményezik	a	bekerülési	költségét.



Mondjuk	nem	láttam	az	Index.hu-n,	vagy	a	többi	propaganda	oldalon	Áder	Jánosnak	a	villáját,
amely	 egy	 volt	 köztársasági	 elnök,	 aki	 a	 Nemzetegységét	 kellene	 még	 most	 is,	 hogy
megtestesítse,	de	valamiért	szombaton	ott	somolygott	az	első	sorban	a	miniszterelnöknek	az
ország	értékelőjén.

Ők	azok	a	volt	köztársasági	elnökök,	akár	ő,	akár	Novák	Katonai,	ezek	között	van	kettő,	aki	meg
is	bukott,	akik	a	mai	napig	havonta	több	mint	5	millió	 forint	nyugdíjat	kapnak.	Áder	 Jánosnak
még	a	rezsijét	 is	önök	fizetik.	2	milliárd	forintig	újítottak	fel	neki	egy	béla	királyúti	villát,	az	az
amerikai	nagykövetségnek	volt	egy	korábbi	rezidenciája.

Egyébként	is	egy	nagyon	értékes	épület	volt,	még	ráköltöttek	2	milliárdot,	és	a	rezsijét	is	Áder
Jánosnak,	ami	valószínűleg	nem	kevés,	önök	fizetik.	Úgyhogy	talán	erről	is	lehetne	az	Index.hu-
n,	vagy	a	többi	propaganda	oldalon	olvasgatni,	ezt	csak	úgy	felvetem.	Az	 is	kérdés	persze,	és
erről	 mi	 korábban	 nyilatkoztunk,	 hogy	 felül	 fogjuk	 vizsgálni	 a	 volt	 köztársasági	 elnökök
juttatásait.

Én	 azt	 hiszem,	 hogy	 5	 millió	 forintból	 ki	 tudja	 fizetni	 egy	 köztársasági	 elnök	 a	 lakhatását,
nokdatsu	még	a	rezsijét	sem,	és	nem	vagyok	arról	meggyőződve,	hogy	a	bukott	köztársasági
elnököknek	életük	végéig,	főleg	ha	még	csak	45	évesek,	a	magyar	adófizetőknek	kellene	fizetni
a	 teljes	 ellátást.	 Mai	 hír,	 hogy	 altábornógyúrú	 lett,	 pénteki	 hatája,	 kirúgta	 a	 Nemzeti
Közszolgálati	 Egyetem,	 eddig	 óraadó	 tanár	 volt,	 tudományos	 munkatárs,	 tiszteket,	 leendő
tiszteket	 képzett	 hadtudományokból,	 soha	 nem	 volt	 panasz	 a	 munkájára,	 sőt,	 egy	 nagyon
népszerű	fakultást	tartott,	egészen	elképesztő	indokolással	rúgta	ki	a	dékán,	nyilván	nem	saját
jószántából,	hanem	politikai	indítatásból	és	megrendelésre.	Itt	tartunk	most	2025-ben,	havi	150
ezer	forintot	kapott	ezért	az	altábornagyúr.

Ez	 az	 az	 egyetem,	 aminek	 valami	 tudományos,	 nem	 tudom,	 tanácsának	 a	 vezetője	 az	 a
hazaáruló	 Orbán	 Balázs,	 akinek	 az	 óvodában	 is	 fehér	 zászló	 volt	 a	 jele.	 Itt	 tartunk,	 a	 volt
vezérkarikönök	nem	kell,	hogy	oktassa,	a	leendő	tiszteket	a	Magyar	Honvédség	számára	vagy	a
haza	számára,	de	egy	Orbán	Balázsra	szükség	van.	Kíváncsi	 vagyok,	hogy	onnan	hány	milliót
zsebel	ez	a	jó	ember	a	mai	napig.

Kulcsár	Krisztiánt,	a	Magyar	Olimpiai	Bizottság	elnökét	is	bemutattuk	nektek,	az	országnak.	Ő	is
a	TISZA	szakmai	csapatát	erősíti.	Őt	még	csak	elkezdték	támadni.

A	legnagyobb	támadás	az	volt,	szerintem	példátlan	és	világszenzáció,	hogy	felvette	a	fizetését.
Hát	előfordult	már	ez	párunkkal.	Nem	volt	ilyen	szerencsés	Bódis	Kriszta,	társadalompolitikus,
író,	dokumentumfilmrendező,	 és	hát	amiről	 leginkább	 ismert,	bár	nagyon	 jó	 könyvei	 vannak,
ajánlom	mindenkinek,	 az	 a	 Van	 Helyed	 Alapítvány	 fantasztikus	 munkája,	 amit	 évtizedek	 óta
vezet	Kriszta.

Egészen	elképesztő	az	az	aljasság,	amit	vele	szemben	csinálnak.	Addig	érdekes	módon	nem	volt
Krisztinával	 semmi	 gond,	 amíg	 akár	 az	 Orbán	 kormányal	 is	 közös	 projekteket	 vitt,	 amíg
támogatták	 a	 munkáját	 különböző	 pályázati	 forrásokkal.	 Most	 már	 annál	 inkább,	 most



nőiségében	és	szakmaiságában	is	megalázzák.

Azok	 az	 emberek,	 akik	 soha,	 ismétlenül	 soha	 semmit	 nem	 tettek	 a	 honfitársaikért,	 az
embertársaikért,	 főleg	 nem	 az	 elesett	 emberekért.	 Viszont	 Kriszta	 az	 egész	 életét	 nekik
szentelte,	 és	 mégis	 van	 képük	 Dajstamásoknak,	 Rogán	 Antaloknak,	 vagy	 akár	 Kubatok
Gáboroknak	egy	szót	is	szólni	rossz	szót	Bódis	Krisztáról.	Itt	tartunk,	de	szerintem	az	emberek
többsége	ismeri	Bódis	Krisztát,	különböző	munkásságának	köszönhetően	pontosan	látják	azt	a
jószolgálati	munkát,	amit	ő	végzett,	és	akik	meghallgatták	az	ő	társadalmapolitikai	vízióját,	azok
tudják,	hogy	jó	helyen	van	a	Tiszában,	és	a	Tisza	hasznára	lesz	Kriszta.

Úgyhogy	én	is	köszönöm	a	kiállást,	és	kitartást	kívánok	neki,	és	megvédünk	mindenkit,	mert	is
igyekszünk	mindenkit	 megvédeni,	 úgyhogy	 ne	 tartson	 ettől	 a	 gyűlölet,	 cunamitól,	 minden	 a
helyére	 kerül	 egy	 idő	 után.	 Annyit	 szeretnék	 még	 mondani,	 hogy	 ugye,	 ami	 folyik	 az
altábornagyúrral	 szemben,	 az	 ugye	 minden	 határon	 túlmegy.	 Nem	 akarom	 minden
propagandistát	felsról,	én	nem	akarok	mindenkit	ide	előhozni,	beszéltünk	róla	eleget,	de	azért
Szalai	Bobrovinszkij	Krisztóf,	a	kaszinóminiszter,	az	minden	határon	túlment.

Ő	 minden	 nemzetbiztonsági	 érdekét	 megsértette	 az	 országnak,	 azokkal,	 amiket	 állított	 az
altábornagyúrnak	 a	 volt	 Ukránfonton,	 tehát	 látogatásával,	 illetőleg	 a	 működésével.	 Én
szerintem	 azt	 ne	 várjuk,	 hogy	 a	 kaszinóminiszter	 kimer	 állni	 egy	 nyílt	 vitára	 egy	 valódi
katonával.	Több	szempontból	sem	várnám	ezt	a	fejleményt.

Úgyhogy	egy	 lehetősége	 van	ennek	a	 kaszinóminiszternek,	 aki	 több	 tízmilliárd	 forint	hasznot
húzott	 egyébként	 a	 Nemzeti	 Együttbűnözés	 rendszeréből.	 Kastélyt,	 balatoni	 bírtokot,
mindenféle	vasúti,	 egyéb	összeszerelő	üzemet,	és	hát	ne	 felejtjük	a	kaszinókat,	 ahol	adót	azt
nem	 nagyon	 fizetett.	 Egy	 lehetősége	 van,	 hogy	 fülétfarkát	 behúzva	 távozzik	 a	 Honvédelmi
Miniszteriumi	posztról,	és	az	utolsó	ténykedéseként	még	esetleg	bocsánatot	kér	nyilvánosan	a
Magyar	Honvédség	első	katonájától.

Lezárva	 ezt	 a	 blokkot,	 nagyon	 röviden	 szeretnék,	 mert	 sokan	 megkerestetek	 minket,	 sokan
véleményt	formáltatok	szólni	a	múlt	pénteken	elmaradt	szobjektív,	vagy	aztán	 így	hívják	nevű
beszélgetésről.	 Nem	 akarnék	 a	 részletekbe	 belemenni,	 hogyha	 valaki	 követi	 a	 propaganda
oldalakat,	 a	 körülményeket,	 akkor	 szerintem	 számukra	 teljesen	 nyilvánvaló,	 hogy	 miért
mondtam	le	ezt	a	beszélgetést.	Nem	hiszem,	hogy	a	bátorságom	hiánya	miatt	lett	volna	ez.

Jót	 mosolyogtam,	 különösképpen	 azokon,	 amikor	 a	 kommenteket	 írták,	 hogy	 én	 féltem	 a
kemény	kérdésektől,	vagy	a	kritikáktól.	Szerintem	láttátok,	és	sokan	látják,	hogy	én	igyekszem
mindenhova	elmenni.	Nem	hondbandi,	te	nem.

Vagy	újságíró,	 és	 te	 nem,	 vagy	média,	 úgyhogy	hozzád	nem	megyek	 el,	 de	 akkor	 egyébként
tényleg	 beteg	 voltam,	 akármit	 is	 állítasz.	 De	 örülök,	 hogy	 nem	 mentem	 el,	 és	 szerintem
mindenki	 jobban	 járt	 ezzel,	 hiszen	 te	 egy	 ócska	 propagandista	 vagy.	 Viszont	 jót	 szoktam
mosolyogni	ezeken,	hogy	én	félek	ezekről	a	kérdésektől.



Rég	 nem	Magyar	 Péterről	 van	 szó,	 amikor	 egy	 ilyen	 két	 hétre	 előre	 betárazott	 propaganda
akcióról	van	szó,	hanem	több	millió	magyar	emberről,	egy	több	milliós	politikai	közösségről,	és
hát	végső	soron	a	hazánk	sikeréről	is.	Úgyhogy	én	ebben	a	helyzetben	nem	tehettem	mást,	és
ma	 is	 így	 tennék,	 hogy	 erre	 a	 beszélgetése	 nem	 mennék	 el,	 és	 most	 a	 külön	 okokat	 nem
részletezem,	 szerintem	 ti	 is	 pontosan	 tudjátok.	Mielőtt	 rátérnék	 a	 hétvégi,	 hát	 ilyen	 régi	 TSZ
kollektívákat	 idéző	 termelési	 riportra,	 vagy	 ahogy	 sokan	 értelmezték,	 a	 miniszterelnöknek	 a
teljes	 elszabadulására,	 szeretnék	egy	pár	mondatot	 szólni	 arról,	 hogy	mi	 folyik	nálunk	házon
belül	a	TISZÁ-nál.

Biztos	 sokatok	 számára	megnyugtató	 volt	 látni	 ezt	 a	 ezt	 a	 kongresszust,	 illetve	 a	 programok
egyes	 elemeit,	 de	 azért	 ennél	 több	 is	 van.	 Én	 most	 egyre	 többször	 találkozom	 olyan
kommentekkel,	 hogy	mennyire	 nem	 tudják	 az	 emberek	 országszerte	 sok	 helyen,	 hogy	mi	 is
folyik	a	TISZA-szigetekben,	hogy	milyen	óriási	munkát	végeztek	sokan.	Ugye	a	mostani	Magyar
Infót	is	ilyen	videóval	kezdtük,	ahol	egy	picit	betekintést	engedtünk.

Én	nagyon	sajnálom,	hogy	tényleg	a	 legtöbb	médium	nem	veszi	a	fáradtságot,	vagy	energiát,
hogy	 erről	 beszámoljon.	 Soha	 ilyen	 civil,	 közéleti,	 politikai	 aktivitás	 nem	 volt	 a	 hazánkban	 a
rendszerváltás	óta,	bizonyosan	nem,	amikor	több	tízezer	ember	lelkesen	dolgozik.	Elég,	hogyha
a	 faosztást	említjük,	amikor	sok	ezeren	segítettetek	 több	száz	nehéz	helyzetbe	 lévő	családon,
vagy	 beszéletünk	 a	 mennyből	 az	 angyajótékonysági	 akcióról,	 amikor	 sok	 ezer	 gyermeknek
próbáltunk	segíteni.

Egyébként	van	ennek	is	egy	aktualitása,	mert	a	Gyermekvédelem	Fura	úrnője,	ugye	ismeritek.
Én	 már	 igyekszem	 elfelejteni	 a	 nevét.	 Két	 hónap	 után	 most	 jelezt,	 hogy	 akkor	 inkább
visszaszállítják	nekünk	annak	a	két	otthonnak	 itt	ajándékot,	de	nem	hajlandóak	továbbra	sem
átadni	 a	 gyerekeknek	 így	 két	 hónap	 után	 sem,	 úgyhogy	 a	 ti	 költségeteken,	 az	 adókvizetők
költségén	most	visszaszállítják	nekünk	azt	a	két	gyönyörű,	hatalmas	csomagot,	amit	a	Fóti	és	az
Óbudai	Gyermekvédelmi	otthonban	élő	gyerekeknek	szántunk	és	azt	majd	megpróbáljuk	újra
kiszállítani.

Úgyhogy	 itt	 tartunk	a	 fülőpatillák	és	az	 ilyen	gyermekvédelmi	 vezetők	országában.	Szerintem
nagyon	 fontos	 feladatunk	 a	 sikeres	 kongresszus	 után	 és	 ebben	 a	 segítségeteket	 szeretnénk
kérni,	 hogy	 minden	 honfitársunkhoz	 eljusson	 a	 TISZA	 ajánlata	 és	 az	 élhető	 Magyarország
programja.	Ahogy	tudjátok,	és	már	említettem,	nekünk	nincsen	se	médiánk,	se	propagandánk,
se	óriás	plakátaink,	nem	is	lesz.

És	 igazából	 ezért	 fontos	 az	 a	 jelenlegi	 zajló	 milliós	 szórólapozás,	 amit	 ti	 végeztek.	 És	 itt	 is
szeretném	 megköszönni	 ennek	 a	 sok	 ezel	 segítőnknek,	 önkéntesnek	 és	 csak	 TISZA-sziget
tagnak,	akik	jelenleg	is	téli	hidegben	próbálják	eljutatni	a	TISZA	legfontosabb	programpontjait.
Az	 új	 Magyarország	 ajánlata,	 tehát	 a	 legkisebb	 településekre	 is	 egészen	 szívbemarkoló	 és
örömteli	 azt	 látni	 azokat	 a	 képeket,	 amiket	 feltesztek	 ebbe	 a	 nagy	 Facebook	 csoportba	 vagy
más	 csoportokba,	 hogy	milyen	 kis	 településekel	 jártok,	 akár	 hajnalban,	 akár	most	 késő	 este,
úgyhogy	köszönöm	szépen.



Igyekszünk	 természetesen	 az	 online	 felületeken	 és	 a	 közösségi	 médiában	 minél	 több
honfitásunkhoz	 eljutni,	 de	 nyilván	 a	 legjobb	 és	 a	 leghatékonyabb	megoldás	 az	 továbbra	 is	 a
személyes	 jelenlét	 és	 ilyen	 nyomtatott	 tájékoztatók	 eljutatása,	 hogy	 azokat	 is	 elérjük,	 akit
egyébként	csak	a	kormány	propaganda	érne	el.	Ettől	függetlenül,	és	ez	egy	kérés	ismét	felétek,
nagyon	 fontos,	 hogy	 fenntartsuk	 az	 online	 térben	 is	 a	 kiemelkedő	 aktivitásunkat.	 Köszönöm,
tényleg	 köszönöm	 azoknak,	 akik	 akár	 magánszemélyként,	 akár	 szigetként	 megosztják,
kommentelik,	 terjesztik	 a	 tartalmainkat,	 azt	 is	 megköszönöm,	 ha	 ezt	 a	 videót	 meg	 tudjátok
osztani,	akár	itt	a	Facebookon,	akár	a	YouTube-on.

És	fontos,	hogy	a	Facebookon	kívül	jelen	legyünk	a	YouTube-on,	az	Instagram,	a	TikTok-on,	de
akár	 az	 Xen	 is,	 hiszen	 ott	 most	 elképesztő	 energiákat	 és	 pénzt	 fordít	 a	 kormány	 újabb
propagandára.	 És	 azt	 is	 köszönöm,	 hogy	 akár	 a	 Reddit	 nevű	 felületen	 is	 aktívak	 vagytok.
Nagyon-nagyon	 szeretném	 megköszönni	 külön	 a	 lelkes	 fiataloknak,	 influencereknek,	 hogy
teljesen	önként	gyártják	a	TikTok	és	YouTube	videó	tartalmakat.

Nagyon-nagyon	fontos,	hogy	minél	több	fiatalt	tudjunk	bevonni	a	közösségipítésbe,	és	a	Tisza
munkájába.	Nagyon	jó	hír	egyébként,	hogy	jelenleg	is	gombamódszaporodnak	az	ifjúsági	Tisza
szigetekpont.	Mielőtt	idejöttem,	volt	egy	egyeztetésünk	erről,	és	csupa	jó	hírt	kaptam.

Szeretnék	 egy	 kicsit	 hosszabban	 beszélni,	 mert	 nagyon	 sok	 kérdést	 kaptunk	 a	 napokban	 a
szigetek	és	 az	önkéntes	hálózat	 kapcsolatáról.	 Amit	 itt	most	 láttok,	 az	 semmi	 különös,	 annyi,
hogy	 kampányüzemmódba	 kapcsolta	 az	 egész	 gépezet,	 és	 ennek	 vannak	 látható	 jelei.	 A
legfontosabb	szövetét	a	Tiszának,	a	Tisza	világnak	és	az	új	Magyarországnak	a	szigetek	képezik.

Nem	 férhet	ehhez	kétség,	 és	ahogy	említettem,	egyre	 több	 ilyen	 sziget	 van,	 sok	 tízezer	aktív
tagunk	 van.	 Viszont	 fontos,	 hogy	 nem	 minden	 szigettag	 fog	 arra	 vállalkozni,	 vagy	 nem
mindenki	 vállalkozhat	 akár	 a	 munkája,	 akár	 a	 családja	 az	 időbeosztása	 miatt,	 hogy
folyamatosan	 aktíva	 részt	 tudjon	 venni	 különböző	 kampány	 aktivitásokban.	Ugye	 említettem,
jelenleg	is	zajlik	ez	a	milliós	szórólaposztási	akció	szerte	az	országban.

Ehhez	hoztuk	most	először	létre	ezt	az	önként,	vagy	hát	korábban	is	volt	önkéntes	hálózatunk,
akik	 az	 országjárásban	 a	 különböző	 rendezvényeinkben	 segítettek,	 de	 ehhez	 most
feldúzasztottuk,	és	hívtunk	be	neteket	is,	hogy	minél	többen	csatlakozzatok	ehhez,	hiszen	nagy
feladatok	állnak	előttünk,	erről	majd	mindjárt	beszélek	a	népszavazás	kapcsán	is,	de	a	mostani
akció	 is	 egy	 jó	 bemelegítő,	 de	 egy	 elég	 átfogó	 komplex	 akció,	 és	 ehhez	 több	 ezer	 olyan
önkéntesre	van	szükségünk,	aki	valóban	az	idejét,	energiáját	nem	sajnálja,	és	fel	tudja	ajánlani
a	közösség	a	hazája	 javára,	úgyhogy	arról	van	szó,	hogy	nagyon	sokatok,	a	 legtöbb	önkéntes
szigettag	 is,	 de	 nem	minden	 szigettag	 tud,	 vagy	 akar	 önkéntes	 lenni,	 egész	 nagy	 az	 átvedés
szerintem,	 majdnem	 100%	 az	 önkénteseinek	 szigettag,	 és	 az	 ő	 munkájukat	 segítendő	 nem
megyei	 szinten,	 hanem	 az	 országos	 egyéni	 választókerületi	 szinten	 kiválasztottunk,	 vagy
jelentkeztek,	és	úgy	kiválasztottunk	koordinátorokat,	de	 jelenleg	erre	a	projektre	választottuk
ki,	 úgyhogy	 a	 következő	munkák,	 következő	 akciók	 során	 lesz	 arra	mód,	 hogyha	 valaki	 nem
akarja	ezt	csinálni,	vagy	a	közösségen	nem	elégedett,	akkor	akár	új	vezetői	is	legyenek	ezeknek



az	 önkéntes	 csapatoknak,	 úgyhogy	 ez	 most	 egy	 próba,	 igazából	 ez	 egy	 felkészülés,	 minden
ilyen	akció	az	egy	felkészülés	a	valódi	kampányra,	amikor	kihirdeti	majd	a	köztársasági	elnök,
vagy	egy	olyas,	mint	a	köztársasági	elnök	az	országgyűlési	választások	napját,	addigra	a	TISZÁ-
nak	készen	kell	állnia.	Én	nagyon-nagyon	büszke	vagyok	rátok	és	a	munkatársaimra,	hogy	egy
ilyen,	 ilyen	nagyon-nagyon	rövid	 idő	alatt	egy	elképesztő	közösséget	hoztunk	 létre.	Nincs	ma
olyan	 politikai	 párt,	 bármit	 is	 állít	 Kubatok	 Gábor,	 vagy	 a	 Fidesz	 csahossai,	 akik	 hasonló
önkéntesi	táborral,	vagy	akár	szigetekkel,	polgárikörökkel,	akkor	ők	így	hívják,	rendelkeznének,
de	még	ez	nem	a	végcél.

Még	 szükségünk	 van	 nagyon	 sok	 szigetre	 és	 nagyon	 sok	 belépőre,	 és	 rengeteg	 önkéntesre.
Nem	árulok	el	titkot,	mi	nyílt	lapokkal	játszunk,	30	ezer	önkéntese	minimum	szükségünk	van	az
igazi	 választási	 kampányra,	 az	 azt	 jelenti,	 hogy	 választókörzetenként	 három	 emberre.	 Efelé
haladunk,	és	minden	nappal	jobban	állunk,	és	nagyon-nagyon	köszönöm,	hogyha	tudtok	ebben
a	munkában	segíteni	benneteket.

Fizetséget	nem	tudunk	ajánlani,	nem	a	Fidesz	vagyunk,	ahol	különböző	hi-tech	felszereléseket
és	napi	20-30-40	ezer	folyamatot	ajánlanak	egy	ilyen	munkáért,	de	azt	tudom	mondani,	hogy	a
hazátok	meg	 fogja	 hálálni,	 úgyhogy	 hálás	 köszönet.	 Ne	 vegye	 azt	 senki,	 mint	 hogyha	 ez	 az
önkéntes	 hálózat	 ez	 a	 konkurenciája	 lenne	 a	 szigeteknek.	 Együtt	 fognak	 dolgozni,	 ahogy
mondtam,	 a	 szigetek	 az	 alapszövet,	 fölöttük	 vannak	 az	 önkéntesek,	 akik	 ilyen	 aktivitásokat
végeznek,	 de	 továbbra	 is	 a	 szigetek	 feladata	 lesz	 a	 helyi	 közösségi	 élet	 meghatározása,
alakítása,	 a	 helyi	 problématérkép	 és	 a	 megoldások	 felbázolása,	 közösségi	 programok
szervezése,	 vagy	 akárcsak	 beszélgetések	 tartása,	 a	 teljes	 országos	 egyéni	 választókörület
feltérképezése,	 az	 önkéntesek	 pedig	 konkrét	 akciókban	 fognak	 a	 pártnak	 és	 a	 hazájuknak
segíteni.

Most	például	ebben	a	szórólapozásban,	de	a	népszavazási	kampányban	pedig	nyilván	másban.
Úgyhogy	ezt	kérem	a	megértéseteket,	és	kérem,	hogy	ne	 legyenek	 ilyen	auraharcok,	vagy	ha
vannak,	 akkor	 jelezzétek.	 Nem	 volt	 olyan	 szándékunk,	 hogy	 párhuzamos	 struktúrákat
alakítsunk	 ki,	 mindent	 annak	 próbálunk	 alárendelni,	 ami	 egy	 sikeres	 választási	 kampányhoz
szükséges.

Tóth	 Péter,	 Farkas	 Dezső,	 Radnai	 Márk,	 mindenki	 igazából	 ezen	 dolgozik,	 hogy	 ez	 minél
flottabbul	 menjen.	 Mindig	 lesznek	 fenneakadások,	 mindig	 lesznek	 félreértések,	 emberek
vagyunk,	 gyarlók	 vagyunk,	 de	 igyekszünk	 a	 legjobbat	 kihozni,	 és	 igyekszünk	 minél	 több
támogatást	adni	mostantól	a	szigeteknek,	és	minél	konkrétabb	és	mérhető	feladatokkal	ellátni
az	önkéntesi	hálózatunkat.	Úgyhogy	köszönöm,	ha	tudtok	jelentkezni	a	szigetekbe,	köszönöm,
ha	tudtok	jelentkezni	önkéntesnek,	és	nagyon	köszönöm	azoknak,	akik	jelenleg	dolgoznak.

Ez	 egy	 felkészülés	 a	 következő	még	 nagyobb	 feladatra.	 Ugye	 beszéltem	 arról,	 hogy	március
idusa	 után,	 a	 gyönyörű	március	 15-ei	 ünnepünk	 után,	 amikor	 találkozunk	 az	 Andrássy	 úton,
mindenkit	 várunk	 szeretettel,	 egy	 még	 nagyobb	 feladat	 áll	 előttünk,	 egy	 népszavazási
kampány,	egy	olyan	politikai	akciót	 indítunk,	amelyben	minden	magyar	hazaszerető	emberre



számítunk,	és	mindenkinek	teret	 fogunk	adni,	hogy	elmondhassa	a	véleményét	minden	olyan
kérdésről,	amelyre	Orbán	Viktor	sem	korábban	sem	idén	nem	tért	ki	az	évérték	előbeszédében.
Egészségügyről,	oktatásról,	a	nyugdíjasok	valódi	helyzetéről,	és	megélhetési	kérdésekről.

Ez	egy	nagyon	nagy	akció	lesz,	minden	részletet	el	fogok	mondani	később.	És	ahogy	mondtam,
találkozzunk	március	15-én	15	órakor	Budapesten,	az	Andrássy	úton,	ugye	mondhatjuk,	hogy
onnan	 indult	minden.	 Tavaly	ott	 voltunk	 több	 tízezren,	 akkor	döbbent	 rá	először	 szerintem	a
nemzeti	együttbűnözés	rendszere,	hogy	vége	lehet	ennek	a	véget	nem	érő	uralomnak.

Nagyon-nagyon	 köszönöm	utólag	 is,	 hogy	 olyan	 sokan	bizalmat	 szavaztatok,	 vagy	 kíváncsiak
voltatok,	 és	 kijöttetek	 azon	 a	 csodás	 március	 15-én,	 azon	 a	 csodás	 napsütéses	 napon,
reménkedünk	benne,	hogy	most	is	ilyen	idő	lesz,	de	ha	nem,	az	sem	tántorít	el	minket,	hiszen
48-ban	Petőfiék	 idejében	éppen	 szemerkélő	eső	 volt,	 és	 rossz	 idő,	 és	mégis	óriási	 változások
indultak	 el	 a	 hazánkban.	 Úgyhogy	 gyertek	 el	 minél	 többen,	 és	 ott	 elfogom	 mondani,	 hogy
miként	tudjuk	felhangosítani	a	népszavát	annyira,	hogy	az	mindent	elsöprően	és	fülsiketetően
hangozzon	a	Karmelita	Palotában,	és	még	a	60	pusztai	uradalmi	birtok	Pálmaházában	is.	Arra
kérem	a	szigeteket	innen	is,	és	az	önkénteseinket,	hogy	készüljenek,	mert	ez	egy	óriási	feladat
lesz,	egy	igazi	főpróba,	és	együtt	több	hét	alatt,	pár	hét	alatt	megmozgatjuk,	és	bejárjuk	teljes
Magyarországot.

Szerintem	már	most	 el	 lehet	 kezdeni	 szervezni	 az	 utat.	 Nagyon	 köszönöm,	 hogy	 a	 telekocsi
hálózat	már	 is	aktivizálta	magát,	és	segítsétek	egymást,	hogy	minél	többen	fel	 tudjatok	 jönni.
Ahogy	 korábban	 említettem,	 március	 1-től	 ezt	 előkészítendő,	 ezt	 a	 politikai	 aktivitást,	 és
március	15-ét	sokak	kérésére	és	hívására	újra	indul	a	második	országjárásunk.

Március	1-től	három	megyébe	fogunk	eljutni	március	15	előtt.	Az	első	megye	az	Békés	megye
lesz.	Két	napot	töltünk	Békés	megyében.

A	pontos	helyszíneket	el	fogom	mondani,	annyit	tudok	mondani,	hogy	gesztre	mindenképpen
szeretnék	elmenni	a	Tisza	kriptához,	és	az	első	napot	18-szor	akkor	Békéssabán	fogjuk	zárni,	de
előtte	még	több	települése	is	elmegyünk.	Március	2-án	vasárnap	még	mindig	Békés	megyében
leszünk,	és	emlékeim	szerint	 talán,	már	most	nem	akarom,	nem	tudom,	hogy	melyik	városba
fogjuk	bezárni,	utána	március	3-án	pedig	Csongrád-Csanád	megyében	megyünk,	első	nap	azt
hiszem	Orosháza	 lesz,	most	eszembe	 jutott	március	2-a,	 tehát	Békés	megyében	megyünk,	és
utána,	bocsánat,	utána	Csongrád	megyében	megyünk,	és	első	este	Szeged-el	leszünk,	második
este	talán	Szentes-el	leszünk,	de	a	pontos	városokat,	településeket	itt	 is	nyilvánosságra	fogjuk
nem	sokára	hozni,	megyünk	egyébként	Ópusztaszerre	 is.	Utána	egy	nap	szünetet	 tartunk,	és
március	 6-án	 Csütörtökön	 pedig	 érkezünk	 Komárom-Esztergom	 megyében,	 és	 megyébe	 és
Csütörtökön	 Tatabányán	 fogunk	 először	 találkozni	 18-or,	 akkor	 ugye	 ez	 egy	 emlékezetes
állomása	volt	a	tavasszi	országjárásnak,	ugye	ez	 is	most	már	tavasszi	 lesz,	ott	 tapasztalhattuk
meg	talán	először	a	propaganda	egészen	aljas	 támadásait	és	hazugságait,	és	másnap	 is	még
Komárom-Esztergom	 megyében	 leszünk,	 és	 természetesen	 este	 18-or,	 akkor	 Esztergomban
zárjuk	ezt	a	harmadik	megyében	a	látogatásunkat,	és	március	15-e	után	pedig	folytatjuk,	ugye



még	marad	6	megye	a	második	országjárásban,	úgyhogy	előre	is	köszönöm,	hogyha	viszitek	a
hírét	 ennek	 a	 második	 országjárásnak,	 az	 önkénteseknek	 a	 tudnak	 segíteni,	 remélem,	 hogy
ezek	is	emlékezetes	találkozók	lesznek.

Sokat	kérdeztek	minket	a	jelöltek	kiválasztásának	állásáról,	hagyd	ismételjen	meg	azt,	hogy	pár
héten	belül	kimennek	az	értesítések,	amikor	túl	vagyunk	minden	előzetes	értékelésen,	ugye	a
HR	 értékeléseken	 már	 túl	 vagyunk,	 de	 jelenleg	 is	 zajlanak	 még	 a	 beküldött	 videóknak	 az
elemzései,	a	politikai	elemzések.	Szeretnénk	majd	tőletek	szintén	munkát	kérni,	akár	ebben	a
népszabadási	kampányban	is,	tulajdonképpen	ott	is	szeretnénk	megmérni,	hogy	milyen	szinten
tudjátok	megmozgatni	a	leendő	választóitókat	és	a	leendő	közveteteket,	úgyhogy	az	is	erősen	a
ladba	 fog	 nyomni,	 hogy	 ott	 ki	 milyen	 eredményeket	 tud	 elérni,	 és	 utána	 természetesen	 sor
kerül	majd	szóbeli	meghallgatásokra	is.	Lépésenként	haladunk,	ugye	többen	odajöttek	hozzám
a	 kongresszuson,	 hogy	miért	 nem	 kaptak	még	 értesítést,	 azért	 mert	 ez	 egy	 hosszú	munka,
azért	 mégiscsak	 tízezer	 jelentkezés	 volt,	 azért	 ezt	 nem	 egyszerű	 kiszűrni,	 hiszen	 a	 legjobb
jelölteket	szeretnénk	kiválasztani	a	ti	érdeketedőben	és	az	ország	érdekében	is.

Ugyan	nem	biztos,	hogy	igényliteg,	de	talán	egy	pár	mondatot	mégis	érdemes	beszélni	Orbán
Viktor	évértékelőjéről,	országértékelőjéről,	nem	tudom	pontosan	mi	volt	ez	a	performance.	Egy,
kiderült,	 hogy	 óriási	 pánik	 van	 a	 karmelitában,	 és	 ezért	 csúcsra	 járhatják	 a	 gyűlölet
propagandát	 és	 a	 magyar	 emberek	 megosztását.	 Ez	 teljesen	 egyértelmű	 volt	 ebből	 az	 egy
órából,	de	a	legvicszesebb	és	talán	a	legvicszesebb	pillanata	mégis	a	szombat	délutának	az	volt,
amikor	találkoztam	Orbán	udvari	balondjával.

Nem	tudom,	meg	tudjuk-e	nézni	ezt	a	videót,	 itt	a	kollégákat	kérdezem.	Hát	nézzétek,	nézzük
meg	együtt,	nagyon	sok	videó	készült,	most	ez	csak	egy,	annak	ennél	 jobban,	de	hát	egészen
vicces	 volt.	 Én	 tényleg	 nagyon	 sokat	 járok	 a	 tabánba,	 és	 amikor	 a	 fiaimnak	 éppen	 nincsen
hivatalos	meccse,	 akkor	mindig	 az	 egykérésük	 van,	 és	 ezt	 én	 nagyon	 szívesen	 teljesítem,	 és
szerintem	a	volt	 feleségem	 is,	hogy	menjünk	 le	a	 tabánba	 focizni,	ott	egy	nagyon	 jó	állapotú
focipálya	van,	és	általában	sokan	szoktak	lenni,	és	hát	most	is	lementünk,	hát	ott	volt	az	ország
értékelő	 is,	és	éppen	elmentünk	volna	ebédelni,	amikor	átmentünk	az	ebrán,	és	ott	már	nagy
csoportokban	álltak	 az	újságírók,	 és	hát	pont,	 amikor	 arra	 jártam	egy	 labdával	 a	 kezembe,	 a
fiaim	 akkor	 éppen	 arrébb	mentek,	mert	meglátták	 a	 sok	 kamerát,	 akkor	megláttam	Mencer
Tamást,	 aki	 láthatóan	 megrettent,	 és	 hát	 most	 nem	 volt	 olyan	 bátor,	 mint	 amikor	 ittasan
üvöltözött	a	Pécsi	egy	gyermek	otthon	előtt,	elég	komikus	jelenet	volt,	amikor	minden	újságíró
ott	hagyta	éppen	a	bemagolt	propagandájának	a	kellős	közepén,	de	hát	nézzük	meg,	hát	ha
még	 nem	 láttátok,	 de	 egyébként	 szerintem	 ez	 volt	 a	 legnézettebb	 pillanat	 az	 ország
értékelőnek,	 úgyhogy	utolag	 is	 elnézést	 kérek	 a	 TSZ-nöktől,	 hogy	 egy	 kicsit	 elvittük	 a	nézzük
meg,	hát	ha	nem	láttátok	a	jó	égnek,	ezért	amit	én	zárt	ülésen	beszélek,	vagy	zárt	körülmények
között,	akárha	Netán	ilyen	egyszer	adódna	önnel,	vagy	mással,	én	azt	is	bizalmasan	kezelem.

Összevisszerint	bekírtaná	sajtótermékek	működését?	Az	a	nagy	eredmény.	Mi	történik	Na,	nem
jön	átdumálni	Összevisszerint	bekírtaná	sajtótermékek	működését?	Várjon	egy	kicsit,	hát	most
azt	várom,	hogy	kiválog	barátom	átjönne	néhány	szót	váltani	Adok	neki	egy	lehetőséget	6	éve



körülbelül	minden	hét	végén	itt	vagyunk,	amikor	a	gyerekeink	nincsen	meccse	holnap	mennek
új	 vidékre	és	Belgrádba	 játszani,	 úgyhogy	most	 kijöttünk	De	azért	 számított	 rá,	 hiszen	 tudta,
hogy	akkor	 lesz	az	a	gyűlös	Tudtam,	hogy	akkor	 lesz	a	gyűlös	Természetesen	 jártam	 ide	egy
ideig,	igen	És	bele	fog	nézni?	És	ő	készül	valamivel?	Meg	fogom	nézni,	persze,	de	tudom	előre,
hogy	 miről	 nem	 lesz	 szó,	 és	 hogy	 miről	 lesz	 szó,	 úgyhogy	 szerintem	 egy	 nagyon	 unalmas
termelési	 riport	 lesz,	 mint	 általában	 megfáradt	 TSZ	 elnököknek	 a	 beszélgetésén	 Menczer
Tamáshoz	 nem	 szeretne	 oda	 menni?	 Bohócokkal	 csak	 cirkuszban	 szeretek	 találkozni	 Hát	 ez
biztos	nem	a	legfontosabb	jelenet	volt,	de	szerintem	elég	vicces	a	sikerült	Mindenki	láthatta,	aki
megnézte,	 akinek	 volt	 ez	 energiája	 és,	 hogy	 is	 mondjam,	 nyugalma	 hogy	 a	 miniszterelnök
tényleg	úgy	viselkedett	mint	egy	megfáradt	és	pityókás	TSZ	elnök,	aki	először	ilyen	erőltetetten
poénkodva,	az	első	15	perc	tényleg,	amikor	valami	nagypapa	egy	erőltetetten	poénkodik	majd
később	 fenyegetőzve	 tartott	 egy	 termelési	 beszámolót	 egy	 kocsmában	 és	 talán	 sokkal
fontosabb,	hogy	miről	nem	beszélt,	nem	az,	amiről	beszélt,	bár	nyilván	annak	is	vannak	fontos
pontjai,	egészen	elképesztő	volt,	hogy	egy	miniszterelnök,	aki	15	éve	kétharmados	hatalommal
van	 felruházva	 nem	 szólt	 semmit	 az	 általuk	 szisztematikusan	 szétvert	 állami	 egészségügyről
nem	 szólt	 az	 ápolóhiányról	 az	 egyre	 hosszabb	 várólistákról	 az	 egészségügyi	 fejlesztések
leállításáról,	vagy	éppen	a	vidéki	kórházak	leépítésről,	bezárásáról	naponta	érkeznek	hírek,	nem
csak	 a	 tiszaszigetektől,	 de	 a	 sajtóból	 is	 hogy	 hogyan	 zárják	 be	 a	 vidéki	 osztályokat,	 hogyan
lehetetlenül	ülnek	el	a	kórházak	került-e	a	beszédet	a	családja	 ipari	méretű	korrupciója	miatt
hiányzó	sok	ezer	milliárd	forintos	unió	forrásról	került-e	a	szerepét	a	családja	szerepét	a	pedofil
bűnöző	 segítőjének	 adott	 elnöki	 kegyelemben,	 és	 persze	 egy	 szót	 sem	 szólt	 az	 összeomló
gyermekvédelemről,	 vagy	 a	 szociális	 szféráról,	 nem	 beszélt	 a	 közlekedésről	 a	 vasúti
szárnyvonalak	 és	 a	 postahivatalok	 százainak	 bezárásáról,	 nem	 beszélt	 a	 belezüleszett
oktatásról,	a	tanárhiányról	nem	beszélt	az	önkormányzatok	kifosztásáról	sem	és	hát	semmilyen
érdemi	megoldást	nem	kínált	az	általa	okozott	megélhetési	válságra	és	az	általa	okozott	Orbán-
infláció	megfékezésére.	Ilyen,	az	angol	úgymond	viszfúszinkig	ilyen	kívánságok	voltak,	de	azok
nem	megoldások.

Egyszer	megdicsérte	magát	a	miniszterelnök,	többször	is,	de	egyszer	külön,	hogy	mennyire	jól
öregedett	 a	 tavalyi	 országértékelő	 beszéd,	 de	 vagy	 évértékelő	 beszéd,	 de	 nem	 tudom,
mennyien	emlékeznek	rá,	de	az	tényleg	egy	termelési	riport	volt,	és	ott	nagyon	sokat	beszélt	az
akkumulátoriparról	 és	 a	 zöld	 átállásról,	 az	 elektromos	 autógyártásról,	 egyébként	 mekkora
fantasztikus	húzása	volt	az	Orbán-kormánynak,	hogy	ebben	rengeteg	közpénzt	fektettek,	mert
ezt	 fogja	 kihúzni	 Magyarországot	 a	 problémából,	 a	 bajból.	 Hát	 ez	 nagyon	 jól	 öregedett
miniszterelnök	 úr,	mert	 jelenleg	 akkumulátorgyártás,	 30	 százalékkal	 a	 járműgyártás,	 és	 azon
belül	 is	 az	 elektromos	 autógyártás,	 úgyhogy	 óriási	 dolgokat	 köszönhettünk,	 például
leépítéseket,	 adóhiányt,	 és	 úgy	 általában	 egy	 romló	 konjunkturális	 környezetet,	 úgyhogy	 ezt
elfelejtettem	 mondjuk	 megelmújítani	 a	 miniszterelnök,	 pedig	 1000	 milliárd	 forint	 közpénzt
költöttek	erre	a	 szférára,	 vagy	még	 többet,	 ami	miatt	 a	baj	még	megveregette	a	 saját	 vállát.
Orbán	 Viktor	 egyébként	 nagyon	 érdekes,	 hogy	 a	 TISZA	 javaslatainak	 legalább	 részbeni
elfogadásával	próbál	megkapaszkodni	egyébként	az	általuk	megolajozott	csúszdán.



Olyan	magasan	 áll	 most	már	 a	 pánikmérő	 a	 karmelitában,	 hogy	 igazából	 ellenzékből	 is	 egy
csomó	mindent	el	 tudunk	érni.	 Így	most	sok	év	 ígérgetés	után	végre,	bár	most	 is	 idő	utójúra
csak	ígérgetésről	van	szó,	megkapják	a	háromgyerekes	édesanyák,	és	majd	egyszer	valamikor
27-ben,	 29-ben	 a	 kétgyerekes	 édesanyák	 is	 az	 adómentességet.	 Igazából	 úgy	 ígérget	Orbán,
hogy	közben	pontosan	tudja,	hogy	nekiat	már	nem	osztanak	lapot,	és	nem	lesz	szerepe,	de	hát
ígérgetni	a	legszegélyebb	ember	is	tud.

Orbán	csak	a	nyugdíjasoknak	ígér	a	zöldségeknél	és	a	gyümölcsöknél	egyfajta	áfa	visszatérítést,
tulajdonképpen	áfa	bevallást,	míg	a	TISZA,	ahogy	elmondtam,	minden	magyar	ember	számára
segítséget	 fog	 nyújtani	 az	 egészséges	 élelmiszerek	 áfájának	 csökkentésével,	 és	 ezzel	 az	 árak
csökkentésével	is.	Nem	áfa	bevallást	kínálunk	sok	százezer	elszegényedő	nyugdíjasnak,	hanem
valódi	 segítséget,	nyugdíjemelést,	 és	majd	egy	kiegészítő	nyugdíjat	 a	 létminum	alatt	 élő	 idős
honfitársainknak.	 Orbán	 egyébként	 a	 jó	 fideszes	 hagyományt	 folytatva	 újra	 megpróbálja
összeugrasztani	 a	 magyarokat	 egymással,	 és	 egyértelművé	 tette,	 hogy	 számukra	 az
egygyerekes	és	az	egyszülős	családok	semmit	sem	jelentenek.

De	 persze	 azóta	 már	 kiderült,	 ahogy	 mondtam,	 hogy	 a	 kétgyerekesek	 kapcsán	 továbbra	 is
igazából	 igérgetésre	 futja.	 Nem	 adott	 választ	 a	 miniszterelnök	 ebben	 az	 egyórás
performanszában	arra	sem,	hogy	miként	kívánja	a	 talpra	állítani	az	általuk	 tönkretett	magyar
ipart,	 a	mezőgazdaságot,	ahogy	nem	beszélt	a	 fiatalok	 lakhatási	 válságának	kezeléséről	 sem.
Orbán,	áttörésről	beszél,	tulajdonképpen	a	miniszterelnök	meghirdette	az	átverés	évét.

Ugye	 2022-es	 egyéves	 osztogatásnak	 az	 árát	 már	 megfizették	 a	 magyar	 emberek,	 és	 azóta
megtanulták,	 hogy	 a	 nemzeti	 együgybűnözés	 rendszerét	 már	 csak	 a	 hatalma	 megtartása,
Orbán	 pedig	 a	 saját	 dinasztiájának	 a	 fenntartása	 érdekli.	 Ezért	 úgy	 tesz,	mintha	 a	 választási
évben	adna	valamit,	persze	zsarol,	de	utána	azt	legalább	kétszer	vissza	is	veszi.	Egyébként	egy
meglepő	része	volt	a	beszédnek,	de	egyben	találó	is,	hogy	a	fenyegetések	között	Orbán	Viktor
magát	 egy	 zúgó	 éji	 bogárhoz	 hasonlította,	 amely	 legkésőbb	 2026-ban	 neki	 megy	 a	 falnak,
nagyot	koppan	akkor,	aztán	elhallgat.

Mindenki	 emlékezhet	 legalábbis	 a	 középkorok	 és	 az	 idősek,	 hogy	 hosszú	 agónia	 után	 az
országot	 eladósító	 és	 szertevő	 kádárrendszer	 is	 nagyon	 hirtelen	 omlott	 össze,	 és	 került	 a
történelem	 szemétdomjára.	 Ez	 fog	 történni	 legkésőbb,	 legkésőbb	 egy	 év	 múlva,	 a	 dicstelen
Orbán	Gyúcsány	rendszerrel	is.	És	akkor	pedig,	ahogy	ti	is	tudjátok,	a	hazánkat	túlszulejtő	3000
bűnözőnek	elindul	az	Út	a	Börtönbe	program.

És	Magyarország	végre	újra	a	fejlődő	pályára	áll,	mert	a	magyar	emberek	Magyarországennél
sokkal,	 sokkal	 többet	 érdemel.	 Amit	 teljesen	 egyértelművé	 vált	 az	 utóbbi	 napokban,	 a
beszédből	 is,	 de	 az	 adatokból	 is,	 hogy	 Orbán	 Viktor	 és	 a	 kormánya	 az	 államcsőd	 felé
kormányozzák	 az	 országot.	 Tudom,	hogy	 ez	 nagy	 szó,	 de	ha	megnézitek	 az	 újra	 elszabaduló
inflációt,	 ugye	ma	 jött	 ki	 az	 az	 adat,	 hogy	 ismét	 az	 Európai	Unió	 legmagasabb	 inflációja	 van
Magyarországon.

Az	 előző	 negyedében	 még	 a	 Román	 megelőzte,	 de	 most	 már	 az	 első	 korbánék.	 Elszáll	 az



államadóság.	Elképesztő	módon	nőtt	az	államháztartási	hiány.

Mai	adat,	hogy	zuhantak	a	beruházások.	Méghozzá	15-30	százalékkal.	Zuhan	az	ipar.

Zuhan	 a	 mezőgazdaság.	 Folyamatosan	 romlanak	 az	 előrejelzések.	 Ugye	 ők	 4,6	 százalékos
gazdasági	 növekedésről	 beszéltek,	 közben	 már	 a	 Költségvetési	 Tanács	 is	 enne	 jóval
alacsonyabbról	beszél	és	elszálló	inflációról.

A	 saját	 iratukban,	 amit	 az	 Európai	 Bizottságnak	 beadtak,	 ott	 is	 1,2	 százalékos	 gazdasági
növekedésről	beszélt.	És	ez	nem	vicc.	Ha	minden	így	marad,	ha	ezek	az	emberek	vezetik	tovább
az	országot,	ha	nagy	mártanok	bűvészkedhetnek	továbbra	is,	akkor	valóban	az	államcsőd	felé
megyünk.

És	az	államcsőd,	az	nem	egy	egyszerű	dolog.	Akkor	nem,	hogy	13.	hava	nyugdíjat	nem	tud	majd
fizetni	Orbán,	hanem	semmilyen	nyugdíjat.

Akkor	nem	tudják	visszafizetni	az	állam	kötvényeket.	Úgyhogy	ez	nem	vicc.	Ez	nem	vicc.

Igazából	 a	 legfontosabb	 talán	 az,	 azon	 kívül,	 hogy	 szakemberenek	 kell	 vezetni	 egy	 országot,
valódi	 kormánynak,	 és	 nem	 a	 saját	 érdekeiket	 kell	 képviselni,	 az	 az,	 hogyha	 legalább	 a	 felét
visszatennék	 a	 Nemzeti	 Együttbűnözés	 Rendszere	 által	 ellopott	 10.000	 milliárdoknak,	 akkor
teljesen	 más	 lenne	 a	 leányzófekvés.	 Akkor	 már	 idén	 adómentességet	 kaphatnának	 az
édesanyák.	Akkor	valódi	nyugdíjemelést	kaphatnának	az	idős	honfitársaink.

Azonnal	 5	 százalékra	 lehetne	 csökkenteni	 az	 egészséges	 élelmiszeriek	 áfát,	 csökkehetne	 a
gyógyszer	 és	 a	 benzinára	 is.	 És	 valóban	 megindulhatna	 a	 tönkretett	 államegészségügy
fejlesztése.	 Ehelyett	 mit	 csinálnak	 a	 kormányok?	 Nem	 visszateszik	 az	 ellopott	 pénznek	 egy
részét,	hanem	eladósítanák	a	gyerekeink	és	az	unokáink	jövőjét	is.

És	még	az	utolsó	villanykörtét	is	kicsavarják,	a	radiátorokat	is	leszerelik,	ellopják	a	kastélyainkat
és	a	pályaudvarainkat.	A	miniszterelnök	igazából	az	általa	okozott	megélhetési	válság	kezelése
és	 az	Orbán-infláció	megférkezése	 helyett	 inkább	 a	 saját	 bejétő	 vásárol	 ilyen	 időkben	 is	 750
milliárd	forint	adófizetői	pénzen	felesleges	irodaházat.	Az	uniós	pénzek	hazahozadatára	helyett
pedig	a	miniszterelnök	igazából	egy	orosz,	amerikai,	kínai	gyarmattát	tenni	a	hazánkat.

Újra	át	akarják	verni	a	magyar	embereket,	hogy	megtarthassák	a	hatalmukat	és	hogy	tovább
gazdagodhassan	 a	 dinasztiájuk,	 de	 ez	 már	 nem	 fog	 menni,	 miniszterelnök	 úr.	 Orbán-Viktor
kormányának	mennie	kell,	és	menni	is	fog.	Hiszen	miközben	hetente	100	milliárdokat	kaszálnak
a	magyar	emberektől.

Az	Európa	Rekorder	Áfán,	a	folyamatosan	emelt	jövedéki	adón,	a	kiskereskelemi	különadón	és	a
megszámlálhatatlan	számú	új	adón	egyközben	semmit	nem	adnak	vissza,	 vagy	néhány	 fillért
vagy	 gyöngyöket	 dobálnak	 a	 magyar	 embereknek.	 A	 TISZA	 kezdetektől	 azt	 javasolja,	 hogy
járjunk	 el	 úgy	 az	 áfacsökkentés	 terén,	 ahogy	 a	 szomszédországok.	 Ezzel	 is	 segítve	 a
megélhetési	 válságba	 sodort	 százezreket,	 valamint	 a	magyar	 gazdákat	 és	 a	 hazai	 élelmiszeri



ipart.

Orbán	ehelyett	inkább	áfabevallást	és	könyöradományt	ajánl	a	távali	jövőben	a	nyugdíjasoknak,
valódi	 nyugdíjemelés	 és	 a	 hazai	 termelők	 helyzetbe	 hozása	 helyett.	 Kedves	 barátaim,	 ti	 is
tudjátok,	 mindenki	 tudja	 ma	 már,	 hogy	 bajban	 van	 az	 ország.	 Egyértelmű	 vált,	 hogy	 a
megfáradt	Orbán	képtelen	megoldani	az	által	okozott	megélhetési	válságot.

A	 családja	 már	 meggazdagodott,	 a	 magyar	 nép	 a	 többi	 ember	 pedig	 nem	 érdekli.	 Most
hétvégén	 újra	 kiderült,	 hogy	Orbán	már	 képtelen	megújulni,	 ezért	 előveszi	 az	 árokásás	 és	 a
gyűlöletkeltés	poros	receptjét.	Azt	hiszi	talán,	hogy	ezzel	el	tudja	terelni	a	figyelmet	az	ország
valódi	problémáiról.

De	téved!	A	magyar	emberek	átlátnak	a	szitán.	Tudjuk,	hogy	mire	készül	Orbán	Viktor.	Tudjuk,
hogy	megint	jön	a	már	jól	bevált	gyűlöletkampány.

Tudjuk,	 hogy	 meg	 akar	 minket	 osztani.	 Tudjuk,	 hogy	 annak	 örül,	 ha	 a	 magyar	 a	 magyarral
veszegszik.	Ha	irigyek	vagyunk	egymásra.

Ha	 félelemben	 élünk.	 Ha	 a	 magyar	 a	 magyarnak	 farkasa.	 Tudjuk,	 hogy	 ezt	 mindig	 akkor
csinálja,	amikor	bajban	van.

Orbán	 ismét	elkövetni	a	 legnagyobb	bűnt,	a	magyart	szembeállítani	a	magyarral.	De	mi	nem
ülünk	 fel	 neki,	 arra	 biztatlak	 be	 neteket,	 hogy	 ne	 üljetek	 fel,	 főleg	 ne	 a	 gumicsontoknak.
Határozottan,	 de	 békésen	 összefogva,	 egymás	 kezét	 megfogva,	 közösen	 fogjuk	 sokmillió
magyar	emberrel	leváltani	Orbánt	és	a	bandájának	rendszerét.

Mert	nincs	 jobb,	nincs	bal,	csak	magyar.	Teljesen	egyérte	művő	vált,	hogy	az	utolsó	esélyünk,
hogy	a	hazánk	bent	maradjon	az	 Európai	Unióban	és	 elkerüljük	az	 államcsődőt,	 ha	mi	 előbb
elzavarjuk	a	nemzeti	együttbűnözés	rendszerét	és	elindítjuk	az	úton	a	börtönbe	programot.	A
megfáradt	 Orbánék	 rettegnek,	 és	 egyetlen	 ajánlatuk	 a	 gyűlöletkeltés	 és	 a	 magyar	 emberek
további	megosztása	és	egymásnak	ugrasztása.

A	 Tisza	 ajánlata	 egy	 teljesen	 másfajta	 Magyarország.	 Olyan	 kiszámítható	 kormányzásra
készülünk	 veletek,	 amely	 hosszú	 távú	 és	 fenntartható	 megoldást	 kínál	 a	 magyar	 emberek
problémáira.	 Egy	 hazáját	 szerető	 kormánynak	 nem	 négy	 évente	 egyszer,	 hanem	 mindig
fontosak	az	állampolgárai.

Mi	 ezért	 kérdezzünk	meg	népszavazáson	minden	magyart	 legfontosabb	közös	ügyeinkről,	 és
írunk	a	jóérzésű	magyarok	millióival	egy	valódi	társadalmi	szerződést.	Számítunk	rátok,	minden
magyar	 emberre	 számítunk,	 és	 minden	 magyar	 ember	 és	 a	 hazánk	 is	 számíthat	 ránk.
Köszönöm,	 hogy	 velünk	 tartottatok	 így	 ma	 este,	 találkozunk	 nem	 sokára,	 vigyázzatok
magatokra,	nagyon	szép	hetet	kívánok,	és	köszönöm	az	önkéntesek	munkáját	még	egyszer.

Szervusztok!	 Ez	 most	 rólunk	 és	 gyermekeink	 jövőjéről	 egyaránt	 szól.	 Lépésről,	 lépésre
visszavesszük	 a	 hazánkat.	 Építsünk	 közösen	 egy	 modern,	 demokratikus,	 békés,	 európai



Magyarországot.

A	 haza	 minden	 előtt.	 Regisztrálj	 még	 ma!	 Várjuk	 azt	 az	 50	 ezer	 tetrekész	 támogatót,	 akik
feliratkoznak	a	változásra,	a	 tiszta	 rendszerváltásra.	A	magyarországon	várják	ezt	a	szintet	az
Várjunk	nekünk,	hogy	ma	visszavesszük	a	tetrekész	támogatót	a	változásra.

Várunk	 nekünk,	 hogy	 ma	 visszavesszük	 a	 tetekresz	 támogatót	 a	 magyarországon.	 Várjunk
nekünk,	 hogy	 ma	 visszavesszük	 a	 tetrekész	 támogatókat.	 Várjunk	 nekünk,	 hogy	 ma
visszavesszük


